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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 02 octombrie  2014, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 12
00

 în prezenţa a 19 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.1998 din 26 septembrie 2014 consilierii au fost invitaţi la 

şedinţa ordinară a Consiliului local din data 02 octombrie 2014, ora 12
00

, care are loc în 

sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Oprişan Gigi 

2. Cartojan Dan Liviu 

3. Dinu Ionel 

4. Cepraga Cornel Sorin 

5. Truică Liliana 

6. Ilie Clement 

7. Ciulacu Mirela 

8. Badea Ionuţ 

9. Gâdea Gheorghe 

10. Preda Petronela Daniela 

11. Măroiu Marian 

12. Vladu Alexandru 

13. Pârlea Victor Constantin 

14. Spoială Slav Gheorghe 

15. Ciobanu George Daniel 

16. Bălănean Viorel  

17. Cioacă Ionuţ 

18.  Gărgărea Dumitru 

19. Dinu Cristina Elena 

 

Absenţi: 

1. Popazu Liviu 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Ciobanu George Daniel, ales prin H.C.L. nr.    

282 din 21  august 2014. 
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Bună ziua! Înainte de a începe şedinţa, 

aş dori să-l întreb pe domnul secretar dacă şedinţa este legal constituită.  

Domnul secretar Roşu Petre: Astăzi, 02 octombrie 2014 a fost convocată şedinţă 

ordinară, sunt prezenţi 18 consilieri. Conform Regulamentului de organizare şi 

funcţionare al Consiliului Local şedinţa este legal constituită.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Supun la vot procesul verbal al şedinţei 

ordinare din data de 21 august 2014 şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 

09 septembrie 2014. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

 A venit şi domnul consilier Ilie Clement. 

Supun la vot ordinea de zi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, aş vrea cu acceptul domnilor 

consilieri, să mai introducem un punct pe ordinea de zi: „proiect de hotărâre privind 

aprobarea înregistrării Municipiului Giurgiu pe paginile web ale programelor finanţate 

direct de Comisia Europeană în vederea obţinerii codului PIC (PIC – Personal 

Indentification Code) online a aplicaţiilor pentru proiecte internaţionale”. Totodată 

domnilor consilieri aş vrea să vă rog ca punctul 1 şi 9 să le votăm la sfârşitul şedinţei. 

Pentru punctul 1– organigrama Poliţiei Locale  aşteptăm avizul de la ANFP.  Au o 

problemă dumnealor, internă şi ne-au spus că într-o jumătate de oră – o oră o să primim şi 

avizul ANFP. În momentul în care, dacă până la sfârşitul şedinteţi nu avem avizul îl 

reprogramăm pentru prima şedinţă extraordinară. Punctul 9 este o problemă de ordine, 

acesta trebuia să fie după punctul 32. Pentru faptul că au fost redactate în ordinea primirii, 

am preferat ca punctul 9 să-l lăsăm ultimul. Se referă la acelaşi lucru, este concesionarea 

serviciului şi nu avea o ordine cronologică normală. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Supun la vot ordinea de zi cu 

propunerile făcute de domnul primar. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea  suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2014 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule preşedinte, sunt de acord cu rectificarea 

bugetară, dar am constatat cu amărăciune că în cadrul şedinţei de Consiliul Judeţean, 

săptămâna aceasta, nu a avut loc rectificarea bugetară. Vreau să dau un semnal de alarmă, 

acolo nu este problema de rectificare bugetară pentru a-şi cumpăra cizme Mustăţea. A 

fost o rectificare bugetară pentru indemnizaţii pentru handicapaţi, cumpărarea 

medicamentelor pentru cei bolnavi de HIV şi şoseaua de la Gogoşari. Nu vreau să intru în 

amănunte că au fost în stare de ebrietate anumiţi consilieri judeţeni din partea PNL-ului şi 

ei ştiu bine acest lucru. Îi propun lui Mustăţea  ca înainte de şedinţă să le pună fiola. Aşa 

cum sunt de acord să funcţioneze Consiliul Local şi Primăria, sunt de acord să 

funcţioneze şi Consiliul Judeţean.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.249 din data de 21 august 2014 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Convenţiei 

nr.16.597/05.06.2014, aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr.160 din data 

de 05 iunie 2014 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Convenţiilor 

nr.9.086/31.03.2014 şi nr.9.088/31.03.2014 încheiate între Municipiul Giurgiu şi 

Societatea Comercială Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzii S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 
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Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii denumirii de Parcul 

„TINERETULUI” în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini şi instrucţiunilor pentru organizarea şi desfăşurarea 

procedurii de concesionare prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 

200,00 mp., situat în municipiul Giurgiu, Bulevardul Mihai Viteazu, adiacent 

Bloc 610 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate, 

caietului de sarcini şi instrucţiunilor pentru organizarea şi desfăşurarea 

procedurii de concesionare a spaţiului din incinta Punctului Termic 88 şi 

terenului aferent, situat în municipiul Giurgiu, strada Negru Vodă, adiacent 

Bloc B5 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 



 5 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unui teren 

situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Aş vrea să introducem art.2: „Se aprobă 

Hotărârea Consiliului Local nr.217 din 30 august 2012 privind asocierea Municipiului 

Giurgiu cu o persoană juridică în vederea realizării unui proiect public, în sensul 

diminuării suprafeţei care face obiectul contractului, de la 703,00 mp la 603,00 mp.”  

şi art.3: „Contractul de asociere nr.15.908 din 17 septembrie 2012 încheiat între 

Municipiul Giurgiu şi S.C. Grădiniţa Albă ca Zăpada S.R.L., se va modifica în mod 

corespunzător, prin act adiţional.” 

Domnul secretar Roşu Petre: Şi art.2  devine art.4. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre cu amendamentele propuse de domnul Vladu. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii contractului de 

concesiune nr.16.002/21.09.2004 şi aprobarea valorii redevenţei în vederea 

concesionării directe a terenului în suprafaţă de 39,00 mp., situat în municipiul 

Giurgiu, strada Tineretului, adiacent bloc 106 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 
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Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea valorii redevenţei în vederea 

concesionării directe a terenului în suprafaţă de 15,91mp., situat în municipiul 

Giurgiu, Piaţa Centrală, aferent Boxa nr.60 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini pentru 

organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie publică a 

terenului în suprafaţă totală de 226,00 mp., situat în municipiul Giurgiu  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini necesare 

concesionării prin licitaţie publică a unui teren în suprafaţă de 3.000,00  mp., 

situat în municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu o să votez împotrivă, dar am totuşi un 

regret că reducem din suprafaţa zonelor verzi. Probabil municipalitatea câştigă mai mult 

din asta. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Era o zonă verde neînregistrată ca zonă verde, că 

dacă ar fi fost înregistrată, era o zonă verde din ce s-a pus de-a lungul anilor. Fiecare a 

mai pus un pom, a crescut un salcâm. Era ca o lizieră, dar nu e trecut în inventarul verde 

al municipiului Giurgiu.  

Domnul consilier Bălănean Viorel: Să înţeleg că a fost o scăpare? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu. Nu a fost o scăpare. Zonele verzi sunt cele 

care sunt amenajate şi pe acelea putem să le trecem în inventarul zonelor verzi din 

municipiul Giurgiu. Tot ce înseamnă zone cu pomi sau plantaţi sau crescută spontan sau 

puşi în altă formă, decât incluşi în inventarul verde, nu este trecut conform Planului de 

Urbanism General. Altfel, nu am fi putut dacă era zonă verde clasificată, nu am fi putut să 

facem acest contract de concesiune şi să-l iniţiem. 

 Ce se doreşte? E bine să ştiţi şi dvs. ce se doreşte să se facă acolo. Avem o cerere a 

unei firme mari din domeniul cerealelor şi a produselor şi a utilajelor, se doreşte un show-

room destinat produselor şi utilajelor necesare agriculturii. Este o zonă adiacentă şoselei 

Giurgiu-Bucureşti, este lângă Panesim, lângă Romtelecom sau Electrica ce au prin spate, 

nu face parte dintr-o zonă cu continuitate. Drept urmare acel teren de 4.000 de metri care 

s-a constatat proprietatea Primăriei Giurgiu, s-a dorit să se facă un loc pentru locuinţe 

sociale, dar nu îndeplineam alte condiţii şi nu s-a putut face acest lucru. Eram prea 

aproape de şosea cu circulaţie, eram prea aproape de un post de transformare, eram prea 

aproape de o zonă industrială, drept urmare, conform Planului de Urbanism General nu se 

putea face acest lucru acolo. Este destinat doar serviciilor şi comerţului şi producţiei 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Oricum doamna Cornoiu prin 

certificatul de urbanism îi va impune avizul de mediu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu asta este de aviz de mediu, problema este că 

erau nişte salcâmi care se vor curăţa în funcţie de ce e nevoie 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Mulţumesc! Alte discuţii? Dacă nu mai 

sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  
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Punctul 15: proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de 

concesiune nr.2.320/15.02.2005, încheiat între Municipiul Giurgiu şi Societatea 

Comercială COSTEL S.R.L. Giurgiu şi aprobarea valorii redevenţei în vederea 

concesionării directe a terenului în suprafaţă de 26,05 mp., situat în municipiul 

Giurgiu, Piaţa Centrală, aferent Boxa nr.2  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea valorii redevenţei în vederea 

concesionării directe a terenului în suprafaţă de 13,00 mp., situat în municipiul 

Giurgiu, Piaţa Centrală, aferent Boxa nr.63 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Printre materialele ataşate proiectului am văzut 

că Primăria s-a înscris la masa credală prin 2009. Ar fi interesant de văzut dacă între 2009 

când s-a falimentat Varan-ul şi până acum, a utilizat cineva această boxă? Adică, dacă 

cineva a avut uzufructul acestei suprafeţe. Ştie cineva din executiv? 

Domnul Trăistaru Cristian: Dacă îmi permiteţi, boxa a fost vândută conform 

contractului de vânzare 759/18.03.2014. Varan-ul este în lichidare cu termen, dosarul 

2688/122/2008 care mai are un termen pe 11.11.2014, deci nu încă nu s-a terminat 

procedura de executare. Noi suntem înscrişi la masa credală cu 5.808 reprezentantul de 

creanţe. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: A utilizat cineva această suprafaţă? 

Domnul Trăistaru Cristian: Nu. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Deci în boxă nu se vinde, nu se face nimic? 

Dacă se desfăşoară asemenea activitate, noi am pierdut. 

Domnul Trăistaru Cristian: Noi avem creanţa odată cu... 
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Domnul consilier Bălănean Viorel: Creanţa e una şi uzufructul de la data intrării în 

insolvenţă este alta. 

Domnul Trăistaru Cristian: Este închisă. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Mulţumesc! Alte discuţii? Dacă nu mai 

sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Giurgiu a unor bunuri aflate în exploatarea 

S.C. APA SERVICE S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini şi instrucţiunilor pentru organizarea şi desfăşurarea 

procedurii de concesionare prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 

100,00 mp., situat în municipiul Giurgiu, strada Nicolae Bălănescu, nr.8 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea preluării fără plată a unei 

nave fluviale de comandament, proiect 2916 nefinalizat, de la Ministerul 

Afacerilor Interne - Inspectoratul General al Poliţiei de Frontieră  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Când iei un lucru gratis e bine. Ce 

intenţionaţi cu această navă să realizaţi? Ca gândire? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu este singura navă, mă gândeam dacă să iau 

cuvântul sau să nu iau, dar mergeau aşa de bine lucrurile că m-am gândit să nu-i opresc, 

că cine ştie. Părerea dvs. şi punctul dvs. de vedere este corect. În urmă cu 3-4 ani, dacă nu 

mă înşel, Primăria a mai luat nişte nave care stau acum vis-a-vis de ADPP, nişte nave, 

care atunci în urma unei proceduri de vânzare a parcului de nave, tot de către o instituţie a 

statului, că era Poliţia de Frontieră sau nu mai ştiu cine. Legea spune că atunci când nu ţi 

le mai ia nimeni, trebuie să ceri administraţiei locale dacă nu vrea să le ia. Am încercat, 

acele nave nu se puteau pune, că dacă se puteau pune în funcţiune le puneau cei care au 

vrut să le liciteze la început. 

Drept urmare, ne-am gândit să le folosim fiind oraş de frontieră şi fiind oraş la 

Dunăre să le folosim ca şi puncte de interes în oraş. Dar şi acolo sunt o groază de bani şi 

ne-am gândit, având spaţiile unde să punem nave? Dintre toate cred că păstrăm una din 

aluminiu care este în stare foarte bună ca şi formă şi putem s-o amplasăm la intrare în 

oraş, găsim un loc în Planul Integrat de Dezvoltare Urbană sau în Strategia de Dezvolare, 

un loc de interes care să arate că totuşi Giurgiu este port la Dunăre.  

 Cu această navă, solicitarea a venit foarte repede, cred că urmă cu trei săptămâni 

când dumnealor ne-au spus că trebuie să încheiem procedura, noi trebuie să vă adresăm o 

întrebare şi să vă comunicăm dacă nu vreţi să luaţi nava aceasta dvs. Şi am spus  ok, dacă 

e dar, dar să fie, o preluăm. Ce vrem să facem cu ea? Încă nu ştiu. Eu am văzut-o când am 

mers în zona, în canalul portuar, în verigă, am văzut-o exact în zona unde ancorează ei 

toate navele. Ea nu este în stare finală. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: E o navă nouă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E o navă nouă, construcţie nouă, dar nu e terminată 

şi drept urmare, mi-e greu să spun acum ce vom face. După ce am preluat-o o să facem o 

inspecţie a ei, un inventar, o să vedem unde o să o ducem ca să nu se fure după ea şi să o 

asigurăm şi vom vedea în Plan sau în Strategia de Dezvoltare. E o navă foarte mare, e un 

gigant, o navă de comandament, mult mai bună şi mai frumoasă decât nava mamă care 

era veche. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Şi costurile domnule primar? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Costurile de ce? De refacere? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În afară de costurile de carburanţi.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: A, nu, noi nu ne gândeam să o punem în funcţiune 

şi să meargă pe Dunăre. Staţi liniştit că nu mai face nimeni coloşi din ăştia mari să 

meargă pe Dunăre. Încercam în proiectul care-l avem pe turism cu Marina Port şi zona de 

Cama cu zona de agrement şi avem zona aceea între Fabrica de zahăr şi Siloz, este o zonă 

care se va amenaja pentru zone plutitoare şi eu ştiu, zone de agrement. Vedem, poate 

putem să o integrăm ca şi ponton, ca şi formă, nu ştiu. Nu avem o soluţie în acest 
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moment, dar o luăm. Să nu ne gândim că o vom pune în funcţiune şi îi vom da drumul pe 

Dunăre. E un gigant. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Poate facem un restaurant. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unor obiective de investiţii, către Societatea Comercială Întreţinerea 

Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului 

Giurgiu, în calitate de partener, la organizarea evenimentului „Ziua Recoltei - 

2014” 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: La Ziua Recoltei, domnule primar, am 

înţeles că se doreşte o acţiune. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da. Mă bucur că nu mă lăsaţi să respir. Cu toţii aţi 

prins perioada aceea când se mai făceau şi lucruri bune, era Ziua Recoltei, prima 

duminică din luna octombrie, în care toate unităţile agricole, legumicole, IAS-uri de stat 

cooperatiste veneau în municipiile reşedinţă de judeţ, veneau cu marfă de calitate, cu 

legume, cu fructe, cu tot ce aducea fiecare comună şi prezentare şi vânzare.  

Încercăm să reînviem acea tradiţie, spaţiu avem, sunt cei 5000 de metri vis-a-vis de 

Spitalul judeţean, lângă Parcul Mihai Viteazu, avem şi parcarea aferentă. Avem 

confirmarea la 16-18 primării din Giurgiu şi nu vor veni doar la nivel de stand micuţ. 

Fiecare primărie s-a organizat şi încearcă să vină cu cel puţin 3-4 producători din zonă cu 

produse agricole, produse legumicole, produse semifabricate sau chiar fabricate din 

produse agricole. Să sperăm că va fi o acţiune frumoasă, chiar dacă vom avea anumite 
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sincope, rog cetăţenii oraşului să le accepte. Este primul an când organizăm de o aşa 

anvergură şi cei care vor veni cred că nu au încă experienţa, vom învăţa an cu an şi să fie 

o tradiţie şi la Giurgiu, prima duminică din octombrie să fie dedicată zilelor recoltei.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Mulţumim! Alte discuţii? Dacă nu mai 

sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini, necesare 

concesionării prin licitaţie publică a unui teren în suprafaţă de 21,00 mp., situat 

în municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a obiectivului de investiţii „Fântâna arteziană - Parc Mihai Viteazul”, 

către societatea Giurgiu Servicii Locale S.A. 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea iniţierii unui proiect de 

Hotărâre a Guvernului pentru transmiterea unui teren în suprafaţă de 2,0204 

ha., din domeniul public al statului şi administrarea Agenţiei Domeniilor 

Statului, în domeniul public al Municipiului Giurgiu şi administrarea 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unor terenuri 

situate în intravilanul Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unui teren în suprafaţă de 10,00 mp.,  către Societatea Comercială 

ENEL DISTRIBUTIE MUNTENIA S.A., în vederea amplasării unui post de 

transformare în anvelopă de beton 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. Am înţeles că există un cadru legal care obligă Consiliul Local să cedeze acest 

teren către Enel fără bani. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea revocării Hotărârii 

Consiliului Local nr.32 din data de 23 februarie 2012 privind transmiterea din 

domeniul public al Municipiului Giurgiu şi administrarea Consiliului local 

Giurgiu, în domeniului public al statului şi administrarea Ministerului 

Transporturilor şi Infrastructurii - Administraţia Fluvială a Dunării de Jos R.A. 

Galaţi - Secţia Căi Navigabile Giurgiu a 4 piloni din beton de tip Duc d’Albi 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru ce a fost nevoie de acest proiect? În urmă 

cu doi ani li se dăduse celor de la AFDJ să facă o extindere a zonei Secţiei Căi 

Navigabile, a construcţiei dumnealor. Dat fiind faptul că nu şi-au făcut investiţia şi aveam 

acel proiect european cu Green Port, proiect care se va depune acum pe finanţare 

europeană 2014-2020. Era nevoie să revocăm, ei avuseseră în administrare şi acei patru 

piloni. Aceşti patru piloni intră deja în terenul care face obiectul construcţiei acestui port, 

drept urmare era nevoie să revocăm. Noi am revocat şi partea de teren şi tot, dar rămăsese 

aceşti patru piloni, drept urmare, acum suntem în legalitate totală. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului 

privind creşterea şi deţinerea câinilor de domiciliu în Municipiul Giurgiu, 

aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr.39 din data de 27 februarie 2014 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule director, câteva detalii, ca să înţeleg şi eu. 

Domnul Sevastian Ionel: Ni s-a solicitat de la Prefectură să înlocuim la articolul 

respectiv că „nu constituie contravenţie” cu „ se va constitui contravenţie”.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule primar, cu cei care au 20 de câini, ce 

facem? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, aveţi dreptate. Există o lege privind câinii de 

domiciliu, există şi un regulament al Primăriei privind implementarea acestei hotărâri în 

cadrul municipiului Giurgiu. Să ştiţi că am început o acţiune cu acea Fundaţie româno-

germană cu care gestionăm şi adăpostul de câini, care ne susţin foarte mult şi privind 

hrana şi curăţenia şi ajutor în centru. Şi totodată am plecat cu dânşii la un drum privind 

sterilizarea şi introducerea cipului la câinii de domiciliu. Am făcut o acţiune în care, în 
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urmă cu două săptămâni au fost sterilizaţi 55-56 de câini şi câteva pisici. Acum sunt 

înscriji deja în cadrul programului aproape 120 şi lucrurile vor continua.  

Ce vom face cu aceşti câini? Legea este foarte clară. Pentru câinii care sunt de 

domiciliu şi nu sunt câini de rasă şi nu vor să-i păstreze pentru înmulţire ca şi câini de 

rasă, sunt obligaţi să-i sterilizeze şi să-i cipeze. Dacă au câini de rasă trebuie să-i 

înregistreze la DSV dacă nu mă înşel şi de câte ori intră în călduri şi este fericită căţeluşa 

trebuie să o ducă, cum era pe vremea lui Ceauşescu cu viţeii. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Aici sunt un pic lucrurile altfel. Îi pot 

ţine nesterilizaţi pe cei care au pedigri, sunt de rasă cu pedigri şi au drept de montă dat de 

asociaţiile echinologice. În rest, chiar dacă sunt de rasă şi îi vedem că sunt de rasă, nu au 

pedigri şi drept de montă, toţi se sterilizează, sunt obligaţi să-i sterilizeze de la o1 ianuarie 

şi microcipat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Va fi o condiţie care îi va face pe mulţi să se 

gândească dacă mai ţin 20 de câini. Plus acei câini trebuie să-i ţină în condiţii speciale.  

Nu ştiu ce vom face noi cu câinii care sunt aduşi constant din zonele învecinate 

Giurgiului. Constant, constant. Le văd şi cetăţenii şi mă bucur că până la urmă au înţeles 

lucrul acesta într-o perioadă reuşisem să stabilizăm creşterea lor şi înmulţirea şi până la 

urmă mişcarea lor în oraş. Dintr-o dată zone întregi care nu mai aveau nici un câine s-au 

trezit cu haite întregi. Vin foarte mulţi din Bucureşti. Vin haite deja formate, când aduci 

un câine, acela e stingher, dar vin haite formate. În Policlinică nu mai aveam acum 3-4 

luni nici un câine, în acest moment sunt două haite, una care este în zona 23 August prin 

zona Renel şi una este exact în mijlocul centralei şi prin zona pieţei. Avem o mare 

problemă şi de aici problema a apărut din momentul în care a fost atacată şi a existat acea 

hotărâre de suspendare a legii privind gestiunea câinilor fără stăpân. În acel moment s-a 

interzis eutanasierea, iar Bucureştiul care eutanasia pe bandă rulantă acum nu mai au 

dreptul acesta. De luat ia, capturează din teritoriu, dar sigur îi împrăştie. 

Nu ştiu ce vom face. Mai era o asociaţie a doamnei Petra care avea la Stăneşti 

foarte mulţi câini, a luat de la noi din adăpost peste 300 şi ceva de câini, îi pregătea să-i 

exporte. Din acest moment firma din Germania nu ştiu pe ce considerente, certuri, ce s-a 

întâmplat, nu le-a mai asigurat finanţarea, nu au mai primit bani şi ne-am trezit cu o hârtie 

că vor să ne aducă în adăpost 300 şi ceva de câini. Oricum adăpostul de la noi este full. 

Noi am mai curăţat şi am mai făcut în asociere cu această Fundaţie germană. Uşor, uşor 

am construit în continuare în acel adăpost şi boxe noi., dar şi capacitatea aceea are o 

limită. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu mai putem să-i eutanasiem? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu mai putem să-i eutanasiem, decât dacă..... 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Decât cei cu boli cronice. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sau care atunci când te duci la el şi rânjeşte... 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Nu se poate nici aşa. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sunt aduşi sau vin aşa? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt aduşi şi descărcaţi 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Au trecut prin ASPA, dar nefiind 

înregistraţi... Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre 
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prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a 

fost aprobată. 

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice în anul 2015 pentru Aparatul de specialitate al Primarului 

municipiului Giurgiu şi direcţiilor din subordinea Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Anexei la 

Hotărârea Consiliului Local nr.204 din data de 30 august 2012 privind numirea 

reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, în Consiliile de 

Administraţie şi în Comisiile de Evaluare şi asigurarea calităţii educaţiei, ale 

unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Giurgiu, în 

Consiliul de Administraţie al Liceului Tehnologic al Şcolii Gimnaziale Sfântul 

Gheorghe, Şcolii Gimnaziale Mircea cel Bătrân, Şcolii Gimnaziale nr.3, Şcolii 

Gimnaziale nr.5, Şcolii Gimnaziale Savin Popescu,  Şcolii Gimnaziale nr.7, 

Şcolii Gimnaziale Acad. Marin Voiculescu, Şcolii Gimnaziale nr.10 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu am o propunere de modificare a acestui, 

respectiv ca la art.1 litera a să fiu înlocuită eu din acest proiect de hotărâre din Consiliul 

de Administraţie la Liceul Tehnologic, consider că sunt imcompatibilă şi nu pot face 

parte. Am mai spus-o şi altă dată, voi formula cerere de retragere şi din celelalte Consilii 

de Administraţie. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Propuneri, domnule Măroiu? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu am primit o hârtie oficială de la grupul PNL 

privind persoana desemnată cu care să ţinem legătura, domnul vice nu este, asta înseamnă 

că decanul de vârstă fiind domnul Spoială, cer părerea dumnealui.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnul Măroiu dacă doreşte să meargă. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Pentru că mai avem o cerere care a venit mai 

târziu şi nu a intrat în acest proiect de hotărâre, este vorba de Liceul tehnologic Ion Barbu 
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şi trebuie să numim aici doi membri în Consiliul de Administraţie. Vă rog să completăm 

cu litera ”j”. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cine nu este pe la vreo şcoală? Cine are copilul la 

şcoală? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mă autopropun eu. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Propun pe domnul Ilie Clement. La proiectul 

de hotărâre să se modifice şi titlul. 

Domnul secretar Roşu Petre: Se va modifica şi titlul. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

cele trei modificări propuse. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Schitului Sfântul Nicolae 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu vreau să anunţ că nu votez la acest punct 

pentru că sunt incompatibil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 

privată a unor terenuri situate în intravilanul municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

societăţii GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., a unui număr de 100 coşuri de 

gunoi stradale şi a 100 sisteme de prindere 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aş vrea să vă spun că în acest moment în Giurgiu 

lipsesc, din datele celor de la Giurgiu Servicii Locale care administrează acest mobilier 

stradal, aproape 700 de bănci şi 800 de coşuri de gunoi. Nu mai sunt. Trebuie să căutăm 

pe terenurile din jur, mergem pe la toate băncile din jur, prin curţi, fiindcă s-au luat de pe 

domeniul public şi au ajus sau nici nu au mai ajuns pe domeniul public, s-au marcat că 

sunt pe domeniul public. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dar au existat aceste bănci? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu merg aşa de departe ca dvs., domnule consilier, 

aveţi state vechi ca şi consilier, aşa că eu mă abţin până nu am date certe. Sunt pe 

domeniul public. Noi am pornit o inventariere şi o marcare a lor cu o înregistrare clară 

într-un registru inventar al obiectelor şi al mobilierului stradal cu poziţie, cu locul unde 

este. 

 Am luat decizia să mai cumpărăm 100 de coşuri de gunoi pe care să le punem pe 

stâlpi şi avem aprobat de către dvs. 200 de coşuri şi 100 de bănci. Am luat 100 de coşuri 

şi 50 de bănci în acest moment. 50 de bănci pe care să le înlocuim pe cele din Parcul Alei, 

iar cele din Alei în zonele din oraş unde avem cerinţe şi să fie în acelaşi aspect, să nu 

punem alt tip de bănci. 

Ce am vrut eu să vă spun şi unde am vrut să ajung? Ieri am primit un raport al 

Poliţiei Locale că în piaţă, deci o zonă circulată, lângă MUV6 dacă nu mă înşel, la 

magazinul Portocaliu, a dispărut un coş de gunoi, din acela nou. Păi dacă o ţinem în 

ritmul ăsta? Noi nu facem faţă cu ce punem cu ce să ia. Vom ajunge la o rezolvare şi eu 

tot sper atunci când vom avea monitorizat oraşul video. Ca să punem, să plantăm un pom 

şi să iau un poliţist local să-l păzească, ca să pun un coş de gunoi şi să iau un poliţist să-l 

păzească.  

Oameni buni, primul punct era reducerea numărului de personal de la Poliţia 

Locală ca să ne încadrăm în legislaţie, adică un poliţist local la 1000 de locuitori. Atât 

avem voie, noi avem 121 cu Tesa cu tot, dar regulamentul spune un poliţist local la 1000 

de locuitori. Avem 66 de mii de locuitori, 66 de poliţişti locali, atât avem voie. Cum 

ajungem noi când trebuie să păzim pietonala de pe strada Gării, pietonala cealaltă, Parcul 

Alei, parcul Mihai Viteazu, parcul Elevilor, mai avem o problemă la Istru, am făcut un 

punct fix, mai avem o problemă undeva, facem punct fix, vine unu şi fură, facem punct 

fix. Câte puncte fixe credeţi că putem face? Un punct fix înseamnă 5 oameni fiindcă sunt 

ture pană, concedii, libere. Cum ajungem noi? Dacă în comunism l-am considerat  că 

este, a fost un regim ca şi doctrină foarte bun, dar şi pus în practică foarte greu pentru că 

exista acea proprietate comună care nu era respectată faţă de proprietatea privată care 

fiecare ştia clar că e a lui şi avea acea răspundere faţă de proprietatea privată, am rămas 

cu aceeaşi mentalitate că proprietatea publică, proprietatea comună este a tuturor şi dacă 

îmi trebuie un coş de gunoi, mă duc şi îl iau după stradă, Dacă mă deranjează primarul 

mă duc şi-i dau foc la un coş de gunoi, dacă mă deranjează nu ştiu cine, mă duc şi stric, 

sparg un bec, că vin alţii să pună, arunc gunoiul pe domeniul public că nu sunt cei de la 

salubritate să măture, arunc nu ştiu ce că nu e cineva în urma noastră.  
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Dacă nu vom avea acel respect faţă de proprietatea comună sau de folosinţa 

comună cu proprietatea publică şi folosinţa comună, nu vom reuşi niciodată prin câte 

investiţii vom face, să venim şi să reparăm tot timpul şi să suplinim o lipsă de civilizaţie a 

unora dintre noi. Şi mai pot spune, pe lângă lipsa de civilizaţie şi o lipsă de reacţie a celor 

din jur. 

Mie mi-e greu să cred că un coş de gunoi prins de un stâlp cu sisteme de prindere, 

au ajuns să sudăm sistemele de prindere, o să ajungem să le ancorăm, poate să fie luat 

într-un interval orar când nu avem pază, că în zona aceea noi avem patrulare de poliţie, 

avem zona pieţei. Deci, într-o anumită perioadă în care ştia clar că nu este, a dispărut. L-o 

fi dus acasă, i-o fi trebuit şi lui un coş de gunoi, de ce să dea 27 de lei? Atât e un coş de 

gunoi. De ce să dea 27 de lei pe un coş de gunoi? S-a dus şi la luat pe ăla după domeniul 

public. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Poate este nevoie să înfiinţăm un număr de 

telefon de urgenţă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Există. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice pentru obiectivul „Modernizarea unor străzi din Municipiul Giurgiu - 

străzi adiacente cu strada Vlad Ţepeş şi străzi adiacente Bulevardului 1907” 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Am şi eu ceva de spus domnule preşedinte: vă daţi 

seama că sunt de acord cu investiţiile care se fac la noi în oraş, de fapt, sunt şi necesare, 

dar am primit şi eu din parte a unui cetăţean, a unui grup de cetăţeni de pe strada 

Argedava. Am înţeles că acolo s-a făcut strada până la o anumită distanţă şi o porţiune de 

drum este neasfaltată şi am înţeles că şi felicitări pentru cei care s-au ocupat şi în special 

domnul director de la A.D.P.P. că am înţeles că acolo a intervenit cu nişte borduri şi alte 

minuni din astea care se recuperează după străzile, după Bucureşti. Ar mai trebui făcut şi 

pe o stradă din partea dreaptă, după Argedava.  Am înţeles că sunt trei locuinţe la un 

singur număr, patru sau cinci. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, vă dau răspunsul domnule consilier. Sper că au 

venit la dvs. şi v-au spus în calitate de consilier, nu de coleg de partid. 

Domnul consilier Dinu Ionel: În calitate de consilier. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să vă spun cum s-a întâmplat şi cum este. Strada 

aceea va intra în totalitate, fiindcă strada care spun dumnealor că s-a făcut intrarea 

Acetilenei, fundătura Acetilenei. Cum v-am spus toate pavelele şi o parte din bordurile 

care vor fi disponibilizate de pe proiectul european Pan European 9 sunt folosite pentru 

pavarea străzilor, fundăturilor, uliţelor care nu se poate interveni cu utilaj ca să asfaltezi 
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sau să betonezi. Acelea vor intra toate. Ele au fost date ca şi ordin de începere fundătura 

Acelinenei, iar strada cealaltă care are legătură, nu ştiu cum se numeşte, care duce în 

strada Negru Vodă, plus Speranţei, încă 2-3 străduţe din Negru Vodă, intră prin Negru 

Vodă şi se vor face şi acelea. Deci, toată zona aceea va fi finalizată şi mai sunt foarte 

multe zone. 

Faptul că au plecat şi au terminat un tronson, nu înseamnă că nu închide toată acea 

investiţie. Au fost alte investiţii ale dumnealor cu ordin de începere mai rapid decât 

acestea. Acestea se fac pe măsură ce se decopertează pavelele de pe şoseaua Bucureşti şi 

de pe Pan European, pe măsură ce se duc, se duc acolo şi se fac. Se vor face, puteţi să-i 

anunţaţi domnule consilier. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mulţumesc! 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Teatrului „Tudor Vianu” Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea taxei de habitat pentru 

persoanele fizice 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveaţi la mapă şi chiar aveam nevoie de dvs. Este 

a treia oară şi este bine când se termină cu bine, este a treia oară când punem acest punct. 

L-am mai îmbunătăţit. Între timp, ştiţi că am încercat în 2012 în decembrie, am încercat 

în vara lui 2013, între timp a apărut o modificare la legea salubrităţii  care obligă 

administraţiile locale să suporte diferenţa serviciului pentru populaţia care nu are 
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contract. Adică între numărul total de locuitori care au contract de prestare a serviciului 

de salubritate şi numărul total al locuitorilor existenţi. Este o reglementare a legiuitorului 

pentru faptul că acest serviciu este un serviciu de necesitate strictă, este de continuitate şi 

nu poate intra în faliment un operator pentru faptul că acel locuitor sau acea persoană nu 

doreşte să facă contract, dar aruncă gunoi. 

Eram obligaţi ca pe lângă ce colecta acel operator de salubritate de la 33 de mii de 

locuitori până la 60 de mii de locuitori sau poate mai mult dacă ne luăm după date 

statistice, să ne ia numai după votanţi, cam atât suntem vreo 60 de mii. Real suntem vreo 

50 de mii în oraş, deci eram obligaţi să plătim acea sumă din bugetul Primăriei, să 

identificăm noi pe cei care nu au contract. Ei ne-au dat lista întregă, un biblioraft întreg cu 

cei care au contracte şi să-i căutăm pe ceilalţi şi să mergem să le impunem, să-i obligăm, 

dar între timp noi trebuia plătim. 

Am găsit înţelegere şi la dumnealor şi sper să găsesc şi la dvs. acum, să revenim la 

acea taxă de habitat. Preţul pe care cetăţenii îl vor suporta este de 6 lei/persoană/lună la 

bloc şi 9 lei/persoană/lună la case. Este exact preţul, consilierii îl ştiu, cei care au fost şi în 

mandatul trecut, existent până în 2010. Acest preţ era existent la vremea respectivă. 

Avem o facilitate că putem intra cu acest preţ atunci când va fi desemnat operatorul 

regional de către Consiliul Judeţean care va opera serviciul de salubritate pe raza 

judeţului Giurgiu şi a municipiului şi va folosi groapa de la Frăteşti şi vom intra cu acest 

preţ în negociere. Care este şi partea cealaltă? Pe un principiu corect pentru toată lumea, 

folosim şi beneficiem de acest serviciu cu toţii în oraş, plătim cu toţii. Şi cine poate să 

facă acest lucru? Decât administraţia prin serviciile şi direcţiile de specialitate, Direcţia 

de Impozite şi Taxe, în special la noi se va ocupa de acest lucru. 

Până în luna decembrie, până la 01 ianuarie 2015, toţi cetăţenii au obligaţia de a-şi 

depune declaraţia fiscală şi de a stabili, conform acestei hotărâri, să-şi treacă numărul de 

persoane aflate în locuinţa respectivă. În baza acestor date, de la 01 ianuarie va plăti, deci 

până la 31 ianuarie va plăti prima tranşă din această taxă, pe lunile ianuarie, februarie şi 

martie şi această taxă se va plăti în patru tranşe trimestriale. Cei care nu-şi depun sunt 

încărcaţi automat cu 4 persoane, urmând ca atunci când aduc declaraţia să fie actualizată 

de la data respectivă. Nu se acţionează retroactiv, deci au această obligaţie.  

Să nu încerce şi am mai spus-o odată, sunt persoane care întotdeauna au zis lasă că 

păcălim statul sau păcălim Primăria sau noi nu plătim sau noi nu facem. Că noi nu plătim 

e o treabă, dar că noi nu înregistrăm este o problemă pentru că sunt foarte multe pârghii 

de a verifica câte persoane locuiesc acolo. În primul rând, avem aceste liste electorale şi 

putem să le suprapunem cu populaţia oraşului şi după aceea să verificăm, mai sunt, mai 

trăiesc, nu mai trăiesc. Avem posibilitatea să luăm de la Apa Service, avem posibilitatea 

să luăm de la asociaţiile de locatari, avem posibilitatea să luăm de la diverse, eu ştiu, de la 

ajutoare sociale sau ajutor de încălzire, acolo se trec cu 7 persoane. Obligaţia este a 

proprietarului, nu a chiriaşului, nu a celui care stă fără acte, este a proprietarului.  

Oricum are obligaţia să-şi declare situaţia fiscală până la 31 decembrie. Noi o să 

încercăm după aprobare, dacă sunteţi de acord, vom face o popularizare în rândul 

populaţiei, să şi strângă impozitele care nu le-au strâns luna trecută şi vor merge pe străzi. 

Vom stabili personal din cadrul Primăriei, personal din cadrul Direcţiei de Impozite şi 

Taxe cu străzi în responsabilitate, unde să meargă ca la recensămând şi să le spună 
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oamenilor ştiţi, trebuie să vă declaraţi, uite asta e fişa, asta e hârtia, asta este, mergeţi şi vă 

declaraţi. După aceea vor face şi verificări. Dar între a munci un pic mai mult, dar a 

asigura un serviciu cu un cost mai mic, eu zic că putem să facem lucrul acesta.  

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Ce se întâmplă cu acele contracte de prestări 

servicii încheiate? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt declarate conform hotărârii de Consiliu de la 

01 ianuarie nule. O practică Iaşi, o practică Galaţi. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Ne vom trezi cu acţiuni. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Şi dacă vor exista totuşi facturi emise după 

01 ianuarie? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu mai au cum să... 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Dacă vor emite, că e un contract între doi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu vor emite, este o înţelegere. Ei ne-au trimis, 

avem acceptul acelui prestator de serviciu, acelui furnizor de serviciu în care el ne-a spus 

că acceptă preţul de 6 lei, adică 6,01 că aşa a ieşit din calcul şi 9,01. Deci, este o discuţie 

între Consiliul Local, între Primărie şi operator la momentul acesta. Operatorul ştie că de 

la 01 ianuarie el nu va mai factura şi va factura către Primărie în baza numărului de 

persoane pe care noi îl spunem. Şi mai este o clauză dacă aţi observat, fiind o taxă  

specială,  noi nu ne luăm angajamentul că plătim din bugetul local diferenţa, deci se 

plăteşte în limita sumelor colectate, urmând ca el să ne factureze penalităţi că nu i-am 

plătit, iar noi să ne recuperăm din penalităţile pe care le luăm de la persoanele respective, 

sumele respective. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, eu ştiu că a apărut o lege în care 

operatorul să poată să se îndrepte către dvs., să-şi poată să recupereze suma de bani la 

prestările de serviciu pe care le face. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta am spus mai devreme. 

 Domnul consilier Bălănean Viorel: Se pare că este cel mai de succes serviciu 

public. Aş face o recomandare executivului să se gândească, să găsească o soluţie, poate 

Giurgiu Servicii Locale, poate fi el acel operator. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Această firmă a câştigat o licitaţie în 2012. În 

caietul de sarcini se spunea că este valabil contractul de delegare până când devine 

operabilă groapa de gunoi ecologică unde noi suntem parte în contract şi când apare 

operatorul regional. Pentru faptul că s-a întârziat prin licitaţie şi prin contestaţii, în primul 

rând operatorul regional, desemnarea operatorului pe groapă care operează în groapa de 

gunoi  şi acum e în faza de licitaţie. Mai este o perioadă de 5 luni, 10 luni în care mai 

operează această firmă. Din momentul în care Consiliul Judeţean ne va anunţa că s-a 

finalizat procedura şi societatea respectivă este câştigătoare, noi trebuie să mergem să 

facem contractul. A pune o societate a noastră care nu va lua în veci, fiindcă eu nu pot să 

deleg societăţii noastre, eu trebuie să o scot din nou la licitaţie, deci nu pot să-i deleg. 

Este un serviciu care a fost la licitaţie şi care trebuie să-l scot din nou la licitaţie. Păi ce să 

mai scot la licitaţie când ăsta poate să se îndrepte împotriva mea acest operator, fiindcă a 

zis domne mi-ai dat termen 2 ani până apare, că e mai devreme sau mai târziu, noi tot îi 

prelungim.. 



 23 

 Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu sugerez scoaterea la licitaţie. Dvs. aţi spus 

că o să desemneze Consiliul Judeţean un operator în urma unei proceduri. De ce nu putem 

accede şi noi la procedura asta? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să intre Giurgiu Servicii Locale acolo? 

 Domnul consilier Bălănean Viorel: Da. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi ei sunt vai de mama lor, nu au dotare, nu au 

maşini, nu au experienţă, nu au cifră, nu au nimic. 

 Domnul consilier Bălănean Viorel: Eu m-am uitat la cei care fac acum acest 

serviciu şi nu prea s-au utilat cu prea multe maşini. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi este o situaţie de incertitudine şi la el că ştie că 

dacă mâine ne spune Consiliul Judeţean.... Deci, noi îi dăm, el de când a luat contractul, l-

a luat pe o perioadă determinată. Poate să fie şi mâine, să-i spună Consiliul Judeţean s-a 

terminat, s-a prelungit datorită procedurii şi el nu are o siguranţă ca să-şi doteze Giurgiu 

cu 20 de mii de utilaje când ştie că vine celelălalt şi i-l ia înapoi. Partea ca să-l pun pe 

Giurgiu Servicii Locale să-i dau serviciul, nu pot, încalc legea. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu cer să i-l daţi, să participăm şi noi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Credeţi că îndeplineşte condiţiile? Nu mai pot să-i 

dau. El poate să intre pe licitaţia Consiliului Judeţean. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Există din partea celui care ţine licitaţia, la Consiliul 

Judeţean, un program la Uniunea Europeană, deja are şi acele maşini. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E greu să-i dăm Giurgiu Servicii Locale. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Noi nu avem competenţa de a constata nulitatea 

unui contract de care suntem străini. 

Domnul primar Barbu Nicolae: De la 01 ianuarie, contract între cine? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Între furnizor şi beneficiar. 

Domnul secretar Roşu Petre: Dar expiră la 31 decembrie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Atât mai are contract. La 31 decembrie îi spunem 

că faci direct cu noi şi nu mai faci cu cetăţeanul. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii transmiterii în 

folosinţă gratuită a unei locuinţe către societatea GIURGIU SERVICII 

LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării 

Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.209 din data de 09 iulie 

2014 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu am să spun despre ce e vorba. Cu toţii aţi 

aprobat să preluăm palatul administrativ al Prefecturii, clădirea din Alei. L-am preluat, ni 

s-a întors cu o precizare de la Ministerul Administraţiei şi Internelor, trebuie să stabilim 

clar din acea clădire, fiindcă noi nu o luăm în proprietate şi în administrare în totalitate, 

luăm doar o parte şi urmează ca Prefectura să aibe şi dumnealor partea. Să identificăm 

clar ce iau dumnealor şi ce luăm noi. Au fost discuţii destul de mari la început că li se 

părea că iau cam mult, dar au decât 33 de oameni. Ne-am înţeles, am ajuns la jumătate şi 

zic eu că este corect pentru toată lumea. Partea stângă a Prefecturii va fi Prefectură, partea 

dreaptă va fi Primărie. Eu sper că dacă vom finaliza şi acel proiect pe finanţare 

europeană, eu zic că vom avea Direcţia de Evidenţă a Populaţiei adusă în oraş şi uşor, 

uşor, să aducem D.A.S.-ul de la Giurgiu nord în oraş. Avem o problemă mare de tot, 

oamenii cei mai defavorizaţi, oamenii care au cea mai mare nevoie de o instituţie şi cea 

mai mare colaborare cu o instituţie a Primăriei se duc la Giurgiu nord. Şi pentru orice 

sumă de bani şi pentru orice ajutor şi pentru 3 lei şi 7 lei şi sperăm că vom avea un 

serviciu de transport care să facă curse mai des pe acolo şi le creem. O să aducem acele 

servicii din Direcţia de Asistenţă Socială care au lucru cu publicul, plus primire de 

documente să-i aducem în cartierul Tineretului în locul de Evindenţă a Populaţiei.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Mănăstirii Sf. M. Mc. Gheorghe 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. De asemenea, nu voi participa la vot. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, având în vedere faptul 

că Giurgiu, ca oraş trece printr-o perioadă, nu numai Giurgiu, trece printr-o perioadă 

foarte grea ca surse de finanţare pentru propria existenţă. Eu consider că a lua 2 miliarde 



 25 

şi a-i da într-o zona în care nu se va finaliza nimic şi nu se va face nimic, adică se va face 

o etapă dintr-o lucrare, mi se pare incorect şi anormal.  

Deci, părerea mea este că a arunca către această mănăstire care e lângă Dunăreana, 

într-o zonă în care nu e nici măcar nu ştiu ce populaţie în zona cu Dunăreana, într-o zonă 

în care noi nu ştim dacă vor fi solicitări ale enoriaşilor sau nu, doar faptul că acolo e 

sediul, acolo locuieşte episcopul Giurgiului. Nu ştiu, la momentul ăsta, a lua bani pe 

impozite şi taxe, a lua bani pe tot felul de, de a lua de la populaţie bani. Dvs. aţi spus 

corect, cine nu plăteşte, o păţeşte. Eu consider că aceste 2 miliarde care se alocă acestei 

mănăstiri şi care nici nu va fi finalizată, eu zic să amânăm această alocare a celor două 

resurse. Eu ştiu că există un interes deosebit faţă de aceste sume, nu sunt concretizate 

precis în ce vor fi folosiţi aceşti 2 miliarde şi în aceste condiţii, eu cred că nu este 

momentul oportun de a-i pune populaţiei pe o parte impozite şi taxe foarte mari pe spate 

şi în acelaşi timp, acei bani care îi luăm de la populaţie cu greu, să-i dăm unei mănăstiri 

care nu se ştie... În primul rând nu are activitate formidabilă, că nu există o zonă de 

populaţie foarte intens mediatizată acolo. De asemenea nu există o cerere reală pentru 

acel loc. În aceste condiţii eu aş propune să amânăm această alocare a sumei de  2 

miliarde către mănăstirea Sf. Gheorghe. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ok. Mă gândesc la care dintre întrebări să vă 

răspund. Aşa este, populaţia nu numai a oraşului a întregii ţări trece printr-o perioadă 

grea, dar atunci când treci printr-o perioadă grea ce spui în gând? Doamne ajută, ajută-mă 

Doamne. Unde dai buzna când te loveşte cel mai mare necaz? În biserică şi te rogi 

Mântuitorului, te rogi Măicuţei Domnului, te rogi bunului Dumnezeu să te ajute să treci 

peste necazul ăla. Cred că nimeni dintre dvs. nu şi-a spus în gândul lui vreodată Doamne 

ajută, ajută-mă Doamne că trec printr-o pasă grea. 

A stabili o necesitate noi, mirenii, a unei case a Domnului, într-o localitate este 

peste puterea noastră. Să ştiţi că dacă cineva a rânduit ca acel loc să fie loc pentru 

biserică, să ştiţi că bunul Dumnezeu prin oameni a rânduit şi a rânduit şi acea lucrare a 

început. Acea lucrare e stagnată de trei ani. Este o fază următoare. Noi nu am luat decizia 

să sprijinim acea investiţie fiindcă nu aveam o certitudine a bugetului. Aveam o sumă de 

bani, dacă aţi observat rectificarea bugetară, aveam o sumă de bani la DAS pentru sprijine 

financiare de 9 miliarde la începutul anului. Din acea sumă am păstrat un miliard până la 

sfârşitul anului, am transmis către direcţiile din Primărie sumele necesare pentru 

susţinerea investiţiilor, pentru care sunt şi dăm o mică parte pentru finalizarea stadiului în 

care sunt, să putem să închidem acea biserică, să putem să-i punem acoperişul şi să fie 

protejată. Să ştiţi că cu aceşti bani nu se fac multe lucrări acolo. Ca o percepţie a dvs. şi 

îmi pare rău că o şi transmiteţi că este locul episcopului, să ştiţi că de aproape un an 

episcopul judeţului Giurgiu se află la o altă lucrare foarte mare şi importantă în nordul 

judeţului, la Domeniul Drugănescu. O lucrare a Brâncovenilor care era ruină şi a fost 

preluată şi se va face un centru de excelenţă pentru tineri şi preasfinţia sa foarte mult stă 

în zona aceea. 

Sunt începute în Giurgiu două biserici. Aţi observat că am mai ajutat  diverse 

biserici pentru a finaliza nişte investiţii. Schitul Sf. Nicolae se va face târnosirea repictării 

bisericii şi a catapetesmei. Cred că de Sf. Nicolae. La Smârda – Sfânta Treime, pictura 

este într-o fază aproape de finalizare. La Sf. Gheorghe s-a lucrat. Să ştiţi că mergem în 



 26 

alte ţări şi intrăm în catedrale, să ştiţi că acele catedrale sunt susţinute şi de comunitatea 

locală. Mergem în Grecia şi vedem foarte multe biserici şi vedem puterea ortodoxiei pe 

această zonă şi forţa şi ne place şi ajungem la noi şi ne gândim tot timpul de ce trebuie să 

dăm sau cum trebuie să dăm? 

Să ştiţi că atunci când am venit şi vreau să ştiţi, tot timpul când propun nişte 

sprijine financiare, ajutoare sau anumite acţiuni care se fac, am în spate şi o execuţie a 

bugetului şi ştiu clar am bani sau nu am bani. Cereri au fost foarte multe de la Episcopie 

şi de la începutul anului, dar tot timpul le-am spus vreau să văd cum închid anul, vreau să 

văd am bani, nu am bani, pot să fac. Nu cred că am venit în faţa dvs. să mă vait că nu am 

bani, nici în faţa cetăţenilor fiindcă nu acesta este rolul unui primar. Rolul executivului 

este de a găsi surse şi de a face lucruri în oraş. Dacă mă vait tot timpul, nuam bani, nu am 

bani, dar daţi-mi voie domnilor consilieri, atunci când găsesc surse de finanţare să-mi duc 

mandatul până la capăt în ceea ce am zis. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Să dăm la biserici.Când găsim bani îi dăm la 

biserici? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu domnule Măroiu, îi dăm pe acele obiective care 

sunt necesare oraşului. Au fost obiective şi aţi văzut că aţi aprobat indicatori de eficienţă 

pentru asfaltarea străzilor, aţi aprobat... 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule primar, staţi puţin... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar lăsaţi-mă să termin, nici o problemă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Aţi vorbit destul şi mi se pare că e prea mult. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Atunci, dacă credeţi că am vorbit destul, vă rog să-

i cereţi voie domnului preşedinte să mă oprească. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu e normal ca într-un oraş, amărât, sărac să 

crească bisericile... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Măroiu, amărât şi sărac l-au adus cei care 

au fost înaintea mea care nu au dat bani şi nu au făcut nimic.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu putem să dăm bani la biserici tot timpul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Amărâţi şi săraci e după 16 ani, domnule Măroiu 

cu 36 de km de străzi de pământ, de piatră. Suntem demagogi acum şi social democraţi? 

Nu e normal, domnule Măroiu! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Sunt atâţia oameni amărâţi şi dvs. daţi la 

biserici? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, dau unde e nevoie. La Casa sufletului dau. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Daţi din banii dvs., nu din banii cetăţenilor. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, domnule Măroiu, trebuia să luaţi decizia asta 

când era fostul primar când nu asfalta străzi, nu a asfaltat şi nu a asigurat...  

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu are nici o legătură. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Are mare legătură, domnule Măroiu. Suntem mare 

democrat acum şi mare socialist. Ne interesează poporul, populaţia, ţărişoara mea că ne 

auzim la Caragiale. Domnule Măroiu nu fiţi demagog, nu amestecaţi lucrurile clare care 

sunt.  

Domnul consilier Măroiu Marian: În România s-au construit mai multe biserici 

decât şcoli. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Nu vă auzeam discuţiile astea domnule Măroiu 

când era pe vremea lui Iliescu. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Deja  au deviat discuţiile.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă văd duminica la biserică. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Şi ce are asta, cu aşa ceva? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Duceţi-vă la o biserică săracă de cartier. De ce vă 

duceţi la catedrală? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Mă duc oriunde. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu vă duceţi, vă duceţi la catedrală. De ce? Că e 

fală şi dacă cumva decedează cineva din familiile tuturor, nu mergeţi acolo, mergeţi la 

catedrală. Fala se ţine cu bani. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Domnule primar, domnule consilier, a 

deviat, haideţi să supunem la vot. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, dar mi se pare o discuţie care nu-şi are sensul. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Sunt bani care îi daţi din banii contribuabililor. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu v-a durut până acum de banii contribuabililor. 

Nu v-a durut deloc. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Adică, ce? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când s-au băgat 27 de miliarde pe strada Gării, s-

au băgat 1 milion de euro la Pădurea Bălănoaia. Din banii contribuabililor s-au băgat, 

domnule Măroiu. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Eraţi şi dvs.. Ce legătură are cu asta? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Are în ceea ce aţi spus şi nu e normal. Accept 

lucrurile acestea de la cineva care are o verticalitate şi în politică şi în administraţie şi în 

orice. Dvs. nu mi-aţi dat dovadă de verticalitate. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Haideţi să vorbim direct, exact pe 

punct. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Daţi-mi şi mie voie să vorbesc! Am o rugăminte la 

dvs., biserica este necesară. Nu vreau acuma să iau partea primarului, dar totuşi trebuie să 

ţinem cont şi de divinitate că aşa este şi normal. Aşa cum spunea marele Einstein prin 

vocea lui Spinosa: Dumnezeu nu face altceva decât să guverneze pământul cât şi 

universul. Trebuie să ţinem cont de acest lucru foarte important. Nu vreau să fac o 

propunere acum, să vă dea Dumnezeu sănătate, atât pe de o parte domnului Spoială cât şi 

domnului Măroiu. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Poate vă pasă şi de şcolile din Giurgiu şi de 

bolnavii care au nevoie.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Lasă-mă să vorbesc! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Biserica trebuie să ajute oamenii, nu să ia bani 

de la oameni. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Dacă este un monument de cultură de pe vremea lui 

Brâncoveanu. Oameni buni, ce vreţi? Valorile culturale din România trebuie să dispară că 

vreţi dvs.? Trebuie să fim toţi solidari şi să punem mână de la mână, atât cetăţenii cât şi 

instituţiile importante din judeţul Giurgiu, să ţinem în viaţă aceste monumente. Să nu ne 

batem joc de ce e mai bun în România. 
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Mulţumesc, domnule Dinu! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Vreau să-l întreb pe Marian Măroiu câte proiecte a 

aprobat în mandatele trecute pentru a aproba bani pentru biserică.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Nu are nici o legătură cu... 

Domnul consilier Dinu Ionel: Am o rugăminte la domnul primar: nu vreau să-l 

implicaţi pe Iliescu în tot aspectul ăsta de astăzi. Lucian Iliescu aparţine trecutului şi noi 

aparţinem prezentului. Lucian Iliescu a făcut lucruri deosebite, aşa cum încercaţi şi dvs. 

să faceţi pentru acest oraş. Vă mulţumesc mult de tot! 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Mulţumesc! Alte discuţii? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Să fie primit! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: O mică precizare: acest monument se 

pleacă de la zero. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Deci nu e un monument? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu există ceva construit să intrăm în 

refacere pe legea monumentelor istorice sau ceva. Deci, se pleacă de la zero. Nu e ceva 

care a existat ca monument în viaţa lui. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Şi o statuie când o faci e monument dacă i-o dedici 

cuiva. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot împotrivă (domnul Măroiu 

Marian) Abţineri? 2 abţineri (domnul Spoială Slav Gheorghe şi doamna Ciulacu Mirela). 

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea aderării Municipiului Giurgiu 

la Asociaţia „MĂGURELE HIGH TECH CLUSTER” 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de 

comodat având ca obiect folosirea în mod gratuit a unor imprimante 

multifuncţionale de la o firmă specializată 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Ţinând cont că este un contract de comodat 

cu titlu gratuit pe partea de imprimante, dar în acelaşi timp presupune că tonerele care vor 

fi achiziţionate contra cost de la firma care dă aceste imprimante, aş vrea totuşi să se 

treacă în contract faptul că preţul tonerelor va ţine cont de preţul pieţei. Adică să nu fie un 

decalaj foarte mare între ce pot oferi alţi furnizori şi ceea ce oferă cel care pune 

imprimantele în contractul de comodat. Să fie adăugată chestiunea ca să se ţină cont 

pentru achiziţia care se va face şi care va reflecta probabil ordonanţa 34 privind achiziţiile 

publice, să se ţină cont şi de acest lucru să nu fie un decalaj foarte mare între ceea ce se 

poate găsi la altă firmă concurentă şi ceea ce va oferi firma respectivă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Daţi-mi voie să vă explic despre ce este vorba în 

câteva cuvinte. Legea nu mai permite de vreo 4 ani să achiziţionăm imprimante, doar să 

le reparăm. S-a creat o practică aşa, de vreo doi ani de când sunt primar eu, nu ştiu ce s-a 

întâmplat în urmă, în care pe reparaţii s-a trezit fiecare că şi-au luat imprimante şi dintr-o 

dată ne-am trezit că cumpărăm pe bandă rulantă tonere. O imprimantă de birou la care un 

toner nu scoate mai mult de 200 de pagini, costă tonerul 1 milion şi ceva. În schimb 

aceste imprimante, copiatoare mari, cu un toner de 3 milioane, 3 milioane şi ceva, preţuri 

de piaţă, se scot 15-20 de mii de pagini. Din acest moment, după ce vor fi date sub formă 

de comodat, de folosinţă, ni le dă gratuit, noi trebuie să cumpărăm doar tonerele pentru 

ele, dar pentru 15 mii de copii, 20 de mii de copii, în funcţie rezoluţie, vor dispărea toate 

imprimantele de birou. Nu vor avea dreptul decât directorul şi şeful de serviciu şi 

serviciile care lucrează şi trebuie să elibereze formulare sau alte lucruri. În rest, toate 

celelalte se vor duce la magazie şi din ele le vom repara pe cele ale directorilor şi am 

încheiat. Am cerut o listă a imprimantelor, îmi pare rău că domnul director aici, dânsul a 

fost mai operativ, aşa, în cadrul Poliţiei Locale aveau 17 imprimante, nu mai spun în alte 

direcţii. Îşi avea fiecare imprimăntuţa lui pe birou, făcea o copiuţă, două. 

Din acest moment, imprimantele de birou nu au voie decât o copie, maxim două, 

peste acest volum se duc la imprimanta mare şi eu zic că va fi o economie. Mai ales că nu 

reparăm imprimantele, nu le facem nimic, nu cumpărăm decât tonerul şi hârtia, oricum 

fiind un contract de comodat, trebuie aprobat de către Consiliu.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, sigur că e corect ca să 

restrângem cheltuielile de birou, însă aici riscăm cum e şi cazul tuturor cheltuielilor 

bugetare să ajungă la concluzia că de fapt e o chestie de subterfugiu pentru a te sustrage 

de la ceva şi atunci metoda cea mai corectă şi legală la tot ce se face, este să fie achiziţie 

publică. Deci, aici fiind achiziţie publică pe acest obiect, în condiţiile astea nu e nici o 

discuţie că vine ăla sau ăla sau ăla. De ce să fie AMM-ul sau APC-ul sau nu ştiu care? 

Deci, în condiţiile în care se va face achiţie publică pentru acoperirea acestui obiect de 

activitate, sigur atuncea eu consider că e absolut, corect, legal şi transparent. Nu e nici un 

fel de discuţie la acest lucru. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să facem o achizţie publică de comodat? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu de comodat, pentru achiziţionarea... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi nu m-aţi înţeles, noi nu le cumpărăm, ni le dau 

în folosinţă gratuită. Un fel de împrumut, ni le dă şi nu-i plătim nimic şi noi cumpărăm 

decât consumabilele, tonerul. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Este posibil ca preţul consumabilelor 

impuse de această persoană... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi nu aţi auzit că o să trecem să fie preţul pieţei? 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Se va trece un amendament cu preţul 

pieţei. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Cea mai corectă metodă şi care e 

instituită şi în cadrul legal al acestei ţări şi al Comunităţii Europene este achiziţia publică.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Bun. Ce achiziţionăm public? Serviciul de 

comodat? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu serviciul de comodat, achiziţionăm 

tonere. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Staţi o secundă, tonerul oricum îl luăm pe achiziţie 

şi pe trei oferte de preţ. Aceste multifuncţionale, aceste copiatoare le iei de la o firmă, 

automat că eşti obligat să iei tipul acela, original. Noi vrem să facem, dacă tot vreţi să 

facem pe principiul de achiziţie publică, să zic că scot la achiziţie publică serviciul de 

comodat pentru 7 aparate. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Da. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar nu ştiu dacă pot să iau, avem jurişti. Pot să iau 

pe serviciul de comodat? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, domnule primar, aici se poate 

scoate pe comodat, strict pe imprimante, să rămână proprietarul care e, cu partea de 

asigurare a service-lui, a consumabilelor şi celorlalte. Deci, eu zic că acest serviciu în 

totalitate, imprimante plus consumabile, se por face pe achiziţie publică fără nici o 

problemă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi eu nu achiziţionez, aici e problema. Fac un 

contract de comodat, mi-l dă moca, mi-l dă gratis şi îl iau. Putem să trecem acea clauză şi 

e corectă şi pertinentă în care preţul tonerului să fie în preţul pieţei existent pentru 

produsul şi pentru firma respectivă. Adică, acel operator să nu vină să zică, domne ţi-am 

dat copiatorul, dar îmi iei tonerul de la mine de 10 ori mai scump decât licenţele 

Microsoft. Şi să mergem pe acestă clauză în care să-mi aducă sau să iau de la alţi 

furnizori ai aceluiaşi tip de copiator şi ofertă de preţ, dar să fie compatibile. Nu pot să 

bagi altceva pentru că după nu mai are el garanţie. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Cei care se ocupă cu punerea 

documentelor pe tabletă nu au observat că nu avem contractul şi nu avem ce citi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnii de la administraţie nu au copiat paginile? 

Există în forma scrisă. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul domnului Cartojan. Cine este pentru? 

18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Spoială Slav Gheorghe). 
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Punctul 42: proiect de hotărâre privind achiziţia de servicii juridice pentru 

asistenţă juridică şi reprezentare în dosarul civil nr.2.253/122/2012 aflat pe rolul 

Curţii de Apel Bucureşti 
 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Domnule preşedinte, mă abţin de la vot, se pare 

că am fost implicat în cauza acestui dosar. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Sigur, noi nu am dat avizul favorabil în 

necunoştinţă de cauză. Este vorba de o sumă mare care se pune în discuţie şi în principiu, 

aveţi un Serviciu Juridic care ar putea să meargă în instanţă să reprezinte instituţia şi să 

susţină cauza. Noi în condiţiile acestea, am considerat că este util şi necesar să meargă 

cineva competent pe treaba aceasta pentru a reprezenta Primăria. Am înţeles că într-o 

primă etapă Primăria ar fi câştigat acest proces. Practic este o etapă succesivă în care 

există un rol determinant  al Serviciului Juridic în această activitate şi acesta a fost 

motivul pentru care comisia a susţinut acest lucru. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 43: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2014 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 44: proiect de hotărâre privind aprobarea revocării Hotărârii 

Consiliului Local nr.186/10.06.2014 privind cesionarea contractului de delegare 

a Serviciului public de transport local încheiat între Direcţia Generală a 

Serviciilor Publice de Gospodărie Comunală Giurgiu şi S.C. TRACUM S.A. 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru acest punct a fost necesar să decalăm 

punctul 9, fiindcă nu puteam să concesionăm, să scoatem la licitaţie un serviciu, până nu-l 

revocam pe celălalt. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule director aveţi cuvântul, vreau să aud din 

gura dvs. ce efecte crează acest parteneriat. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici sigur e un lucru 

extrem de important pentru oraş, pentru populaţia oraşului vis-a-vis de transportul local. 

A-l pune în momentul de faţă într-o situaţie de incertitudine, sigur va fi o licitaţie publică, 

va fi cineva, va lua cineva. Ce va lua, cum va fi e altă treabă. Aici problemele se pun din 

mai multe puncte de vedere, în primul rând, persoana fizică care se doreşte a.... Deci, cine 

doreşte să ia acest serviciu, sigur că e o persoană fizică sau juridică care este cunoscută 

aicea şi care e în cunoştinţă de cauză de ce se întâmplă. 

Eu m-am uitat în contract. Contractul, sigur, de principiu respectă cadrul legal. 

Acolo are ca prevederi în care se stipulează în mod expres că acest...  

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială îmi daţi voie să vă întrerup? Este 

un alt punct. Acesta este revocarea hotărârii în care a fost dat serviciul de către Direcţia 

Generală a Serviciilor Publice către Tracum. Următorul de cesionare vorbim, ca să nu ne 

încurcăm în redactare şi în tot. Eu am înţeles ceea ce doriţi dvs. dar, haideţi să facem 

discuţiile la punctul respectiv tocmai pentru a lăsa şi cetăţenii să înţeleagă. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu e nici o problemă. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 45: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Studiului de 

oportunitate pentru delegarea gestiunii serviciului de transport public local de 

persoane în Municipiului Giurgiu  aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 

nr.74 din 25 martie 2010 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, continuăm cu subiectul. În aceste 

condiţii trebuie cântărit foarte mult acest lucru pentru că dacă se va desfiinţa această 

societate, o să dispară şi conducerea şi personalul şi tot şi va lua altă societate pe o 

perioadă de 6 ani, mi se pare. Practic va fi foarte greu de a reveni la forma anterioară. 

Deci, eu zic că sub acest aspect se va ajunge la o situaţie grea pentru că se va veni să se 

ceară subvenţii că nu am cheltuieli cu pasagerii, nu pot să-mi acopăr cheltuielile activităţii 

proprii. Deci, aicea implică mai multe probleme. Eu zic, că situaţia care este dată în 

contract, penalităţile de 0,1%, sunt nişte penalităţi minore la un contract... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt mari. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: 0,1% sunt foarte mici. Legea care 

prevede obligativitatea privind plăţile se pleacă de la 0,2 minumum. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, greşiţi, 0,04. E pe zi. 1% pe zi înseamnă 

36,5%. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: 0,1% pe zi. Părerea mea e că nu e mare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E mare, 36%/an. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În aceste condiţii, eu zic că această 

decizie importantă pe care o luăm astăzi, care e pentru populaţie, pentru ăia care nu  au 

maşini, nu au cu ce să se deplaseze, e o decizie care trebuie bine gândită. Să nu punem 

populaţia să se trezească că nu mai sunt autobuze, că a închis activitatea şi ei s-au 

desfiinţat, au dispărut şi deodată ne trezim în aer. Sigur, că din punctul ăsta de vedere nu 

e nici un fel de interpretare că aicea va fi o treabă clară, va fi sau nu va fi transport auto. 

În aceste condiţii, domnule primar, eu zic că trebuie analizată foarte bine... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu o amânăm. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Poftim? Nu, nu, de amânat. Eu zic că din 

punctul ăsta de vedere trebuie gândit foarte bine ca acele clauze din contract să fie 

stabilite corect în aşa fel încât să nu existe nici o doză risc, iar în situaţia în care această 

societate nu va putea să facă faţă, urgent să poate să intervină, să se reactiveze această 

firmă a Tracum-ului astfel încât să nu se realizeze nici o sincopă de nici o oră, nici o zi în 

treaba de transport local. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ştiu că dvs. aveaţi o problemă, văd că mai aveţi 

una, cu cimitirele şi cu locurile de veci şi v-am garantat că nu rămâne nici un om 

neîngropat chiar dacă nu avem probleme cu cimitirele. Să ştiţi că nu va rămâne nici un 

cetăţean al oraşului fără acest serviciu de transport local. Din punctul ăsta de vedere 

puteţi să staţi liniştit. Aş vrea să vă spun un singur lucru şi îmi pare rău că tot repet la 

dvs., dar poate nu aţi luat seama. 

Noi discutăm de două hotărâri de actualizare a unor documente care au fost 

aprobate prin hotărâri ale Consiliului Local şi eraţi consilier. În 31 ianuarie 2008 s-a 

aprobă modificările şi completările la caietul de sarcini privind delegarea serviciului de 

transport public local şi eraţi consilier şi eraţi şi cred că eraţi preşedintele Comisiei de 

buget.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aveţi o memorie foarte bună. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În 2008 nu eram eu, dar sigur în 25 martie 2010 

eram împreună în Comisia de buget, discutam despre caietul de sarcini şi atunci se punea 

în discuţie de către executiv de a se aduce un alt operator, să intrăm pe piaţa liberă a 
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licitaţiei şi să vină un operator să ia Tracum-ul şi să facă serviciul public. Aşa a fost 

gândită atunci. 

Singurul lucru care nu s-a făcut, la vremea respectivă Primăria investea ca şi acum 

8-900 de milioane lunar, în caietul de sarcini se trecuse că cine o să ia serviciul public de 

transport, Primăria nu-i mai pune la dispoziţie decât 200 de milioane. Domnul Ovidiu 

Andrei ştie foarte sigur că pentru 200 de milioane mori sigur, în secunda doi închizi 

autobuzele că nu ai cum. E un serviciu public adresat populaţiei, subvenţii se dau în toată 

România. Sunt oraşe  ca Simeria care asigură subvenţie 100% şi Lugoj. Fără această 

subvenţie, e un serviciu public care e greu să-l faci rentabil în România, la ora actuală, 

poate în alte ţări, da. Poate-l faci rentabil prin preţ, dar când impui un preţ ca să fie 

accesibil cetăţenilor, nu-l mai mai faci, că atunci i-ai stabilit o limită undeva. 

În ceea ce priveşte acest serviciu public de transport, aţi avut de o săptămână acest 

model draft şi pentru contractul de delegare şi pentru caietul de sarcini şi tot şi aşteptam 

din partea dvs.. Dvs. îmi spuneţi că trebuie să ne gândim foarte bine, păi aşteptam de o 

săptămână să ne gândim. Asta a fost ideea şi gândirea executivului, aşteptam de la 

consilieri să-mi spună, domnule acolo hai să mai punem ceva şi am auzit discuţii: cum se 

face citirea cardurilor, de ce carduri? Cum facem cititoarele? De ce sunt necesare? Cine 

plăteşte? Au venit consilieri la care le-am explicat de ce e nevoie şi cum vom face. 

Aceste mijloace de transport, operatorul care va lua serviciul în trei luni de zile 

trebuie să-l doteze cu cititoare de carduri. Noi, trebuie Primăria să achiziţionăm acele 

carduri să le personalizăm pentru fiecare tip de persoană care beneficiază de gratuităţi. Şi 

atunci vom şti după prima sau a doua lună câţi pensionari se plimbă, câţi de mult se 

plimbă să intrăm în valoarea maximă a subvenţiei care putem să o acordăm pentru 

susţinerea transportului care o avem şi acum de 90 de mii de lei pe lună. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, nu va creşte subvenţia? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu va creşte, am stabilit limită prin caiet de 

sarcini: nu mai mult de 900 de milioane. Acum, văzând şi făcând, nu vom şti exact, 

domnul director ne tot spune că se plimbă pensionarii, nu mai avem loc. Aşa e, mijloacele 

de transport sunt pline de pensionari dar pentru faptul că periodicitatea acestor autobuze e 

mare, ele vin la o oră. Ele vin la o anumită perioadă, dimineaţa mai des, după aceea. Se 

poate ca să fie şi anumite persoane care se plimbă mai mult, aşa este. Vom şti după 

finalizarea acesteia cu aparate de citit şi cu înmânarea acestor carduri vom şti care sunt 

mai plimbăreţi. Şi credeţi-mă că dacă va fi o problemă cu depăşirea sumei, oricum nu 

vom plăti mai mult, dar vom lua măsura în luna următoare, îi vom chema în prima fază pe 

cei care sunt prea plimbăreţi şi vom restricţiona un anumit număr de circulaţie prin acel 

card. Iar după aceea, dacă vom merge şi vom vedea că iarăşi se depăşeşte, vom stabili în 

limita acelei sume. Putem să dăm mai mult, dacă nu, nu putem, atunci limităm un anumit 

număr de călătorii. 

Decizia aceasta nu am luat-o că stăm bine şi domnul director ştie foarte bine, avem 

maşini din 2006-2008. S-au cam dus, bani nu sunt ca să le susţinem şi avem o mare 

problemă. Au fost foarte multe datorii, s-a făcut o reeşalonare şi aş vrea s-o spună domnul 

director, să n-o spun eu, care este suma pentru care Finanţele execută Tracum-ul în acest 

moment? 

 Domnul Andrei Ovidiu: 6,8 miliarde lei. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Au pus poprire pe autobuze. 

Domnul Andrei Ovidiu: S-a schimbat, e poprirea pe mijloace fixe. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu zic că mare viitor, până la urmă o să ajungă să 

plătească, o să intre pe cine e acţionar, pe acţionar, o să ne găsească o formă să dăm banii 

aceştia. Nu ştiu cum va fi, parte juridică nu stăpânesc. Ce se va întâmpla, nu în prima 

fază, în a doua, în a treia, până la urmă şi bugetul ăsta al statului nu poate să meargă la 

infinit, stai că nu plăteşte Tracum. Va ajunge cu o formă de executare. Nu putem aştepta, 

plus că şansă de a se mai dezvolta în acest moment e zero. Nu-i mai dă nimeni credit, nu 

mai poate să ia nici prin leasing, prin nimic, mijloace de transport, nu mai are credibilitate 

şi vocaţie la credit. Drept urmare, trebuie să luăm această măsură. Eu nu sunt ferm 

convins că vom găsi 7 firme să vină să facă şi dacă vine una şi dacă vin trei, sunt 

binevenite. Am încercat prin acest caiet de sarcini nici să-l limităm, am micşorat şi 

numărul de locuri la mijloacele de transport. Tocmai pentru faptul că anumite curse care 

nu sunt rentabile, nu are sens să bagi un autobuz  mare să meargă pe Pictor Grigorescu sau 

pe Pictor Andreescu sau să meargă în port. Să meargă şi maşini mai mici de 14 locuri pe 

scaun care să poată să ajungă şi acolo de 5 ori pe zi, de 7 ori. S-au stabilit şi anumite 

trasee ca să aibă legătură între ele şi am considerat că zona unde poate să aibă legătură 

este la Primărie, că avem acest sens giratoriu şi oricare vine poate să ocolească prin sens 

să vină pe o parte sau pe alta a străzii ca să aibe staţie. Cam aici ne aflăm cu acest 

serviciu. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul consilier Spoială Slav Gheorghe). 

 

Punctul 46: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării 

Caietului de sarcini pentru delegarea gestiunii serviciului de transport public 

local de persoane în Municipiului Giurgiu aprobat prin Hotărârea Consiliului 

Local nr.14 din 31 ianuarie 2008 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 1 abţinere (domnul consilier Spoială Slav Gheorghe). 

 



 36 

Punctul 47: proiect de hotărâre privind aprobarea cerinţelor de eligibilitate în 

cadrul procedurii de atribuire a contractului de delegare a gestiunii serviciului 

de transport public local de persoane în Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul consilier Spoială Slav Gheorghe). 

 

Punctul 48: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Comisiei de 

evaluare a ofertelor pentru concesionarea prin licitaţie publică a serviciului de 

transport public local de persoane în  Municipiului Giurgiu aprobat prin 

Hotărârea Consiliului Local nr.99 din 22 aprilie 2010 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Vreau să ştiu şi eu componenţa comisiei pentru 

evaluare. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Velicu - consilier local care se 

înlocuieşte cu Pârlea Victor, Cioacă ionuţ, Vucă, Căpitanu valentin, Buzică Mihaela, Jurj 

Maria, Leafu Marius şi Dinu Ionel. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Atât am vrut să văd dacă mai există Dinu Ionel. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul consilier Spoială Slav Gheorghe). 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială, să ştiţi că dacă aveaţi vreun 

interes la aceste puncte şi vreţi să participaţi la licitaţie, să ştiţi că trebuia să vă abţineţi de 

la început. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, interesul meu este ca 

populaţia municipiului Giurgiu să poată să circule în linişte, fără probleme, fără că astăzi 

e autobuz sau nu e, fără creşteri de preţuri, mai mari sau mai mici, să aibă o certitudine în 

transportul public local. Acesta este interesul meu şi cred că este interesul tuturor. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Certitudinea e sigură că preţul se aprobă în 

Consiliul Local. 

 

Punctul 49: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 5.000 lei, doamnei Gîrbăceanu Iuliana din Giurgiu  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu am propunere de modificare a acestei 

hotărâri în sensul acordării doamnei Gîrbăceanu a sumei totale solicitate de 3.800 euro şi 

nu de 5000 de lei. Având o situaţie gravă, un cetăţean al municipiului Giurgiu bolnav de 

cancer într-o fază foarte urâtă. Această femeie are nevoie de un transplant de intestin 

gros. Ori dacă noi putem să susţinem biserica, eu cred că am putea să o ajutăm. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamna consilier, tot respectul pentru acest punct 

de vedere, vi-l înţeleg, îl accept, sunt alături de această persoană şi de această familie. 

Dvs. în ce comisie sunteţi? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: La sănătate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am o rugăminte, aţi avut şedinţă de comisie vineri. 

Eu am purtat o discuţie cu domnul Popazu privind acest caz şi am spus: domnule Popazu 

trebuie să vedem cum găsim şi a zis măcar 5000 de lei. Dacă veneaţi vineri, acea 

rectificare care am făcut-o şi am aprobat-o astăzi, poate vedeam şi luam dintr-o parte şi 

puneam în altă parte. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Cu respect domnule primar, vă comunic că 

vineri eu nu am avut această cerere în faţă. 

Doamna Roşu Janiţa: A fost la comisie şi aţi şi comentat. 

Domnul consilier Ilie Clement: Îmi pare rău că intervin însă dosarul adus la 

comisie era complet. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: L-aţi văzut dvs., eu nu l-am văzut. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamna consilier şi în general ca şi amendament, 

să ştiţi că sunt deschis. În orice moment, avem timp exact o săptămână de când suntem la 

comisii şi ajungem în şedinţă şi atunci chem Direcţia economică, ne uităm cum putem 

modifica, de unde putem lua. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: E foarte gravă situaţia. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu vă cred. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: E cutremurător, acordăm şedinţă de şedinţă, fie 

că e vorba de şedinţă ordinară, fie că e vorba de şedinţă extraordinară numeroase sprijine 

financiare. De ce nu ajutăm şi această biată femeie? Nu o ajută cu nimic suma de 5000 de 

lei, aţi văzut situaţia, s-a făcut o anchetă socială. Văd acum că s-a făcut o anchetă socială 

şi are o familie fără venituri. Cu ce o ajutăm? O lăsăm să moară?  

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu. 
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Doamna consilier Ciulacu Mirela: Vă rog foarte mult, am aprobat de nenumărate 

ori sprijine financiare, am jurat cu toţii pe biblie să ocrotim interesul  cetăţeanului. Nu se 

poate. Lăsăm un om să moară? Pentru ce? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Scumpa mea colegă sunt de acord cu tine şi vreau să 

o susţinem în totalitate. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am o propunere: să amânăm, să facem o 

şedinţă extraordinară săptămâna viitoare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu este de extraordinară. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Este vorba de viaţa unui om. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamnă de ce nu aţi venit vineri? Dacă tot veniţi 

la comisie uitaţi-vă pe toate hârtiile şi am timpul necesar. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu, personal vreau exemplare după toate 

proiectele de hotărâre, de pe toate documentele. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Faceţi scris. Este o chestie nu de principiu, ci de 

procedură. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Este vorba de un cetăţean al municipiului, că-l 

cheamă x, că-l cheamă y, are nevoie de ajutor. Este vorba de o urgenţă, că nu-şi face 

operaţii estetice? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Departe de mine faptul de a nu fi alături, acum în 

momentul acesta, e greu să iei o decizie, că nu ai raport, nu ai buget, nu ai unde s-o 

încadrezi. Dacă veneaţi vineri, am mai modificat odată, că am avut proiect european, am 

mai modificat-o că am avut nu ştiu ce, deci nu era nici o problemă. Trebuia să veniţi 

vineri sau joi când s-a ţinut şedinţa. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu acum am văzut. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aţi avut-o la comisie, cum aţi văzut-o acum? 

Domnul consilier Ilie Clement:  Îmi pare rău că intervenţia doamnei Ciulacu pune 

într-o lumină urâtă comisia din care face şi domnia sa parte, fac şi eu parte şi alţi colegi. 

Vreau să vă informez că dosarul a fost prezentat de doamna Roşu, parcă-l văd, este în 

copertă albastră. L-am avut în faţă. De ce doamna Ciulacu nu a avut intervenţia să nu o 

ajutăm cu 5000 de lei. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Înţeleg supărarea doamnei colegă. 

Domnul consilier Ilie Clement:  A nu se înţelege că cineva a vrut sau nu a vrut ca 

această doamnă să fie ajutată. Sugerez executivului, să-i aprobăm acum suma spusă de 

proiect de 5000 de lei, urmând ca la următoarea şedinţă să-i dăm şi diferenţa. Iar noi care 

avem dosarele, să ne uităm pe ele aşa cum a spus şi domnul primar.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dvs. aţi propus să se aprobe în două 

etape: 5000 de lei acum şi diferenţa la şedinţa următoare. Deci să se prevadă expres în 

contract se modifică hotărârea de Consiliu în care suma totală e de atât, din care la şedinţa 

asta se dă atât. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Daţi-mi voie. Varianta este şi legală, avem această 

cerere, o aprobăm, doamna Gîrbăceanu mai vine cu o cerere pentru diferenţă şi venim în 

următoarea şedinţă şi aprobăm. Este varianta legală şi corectă.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, soluţia propusă de 

coleg mi se pare rezonabilă şi corectă. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Eu nu pot să zic că-i dăm toată suma şi mai 

aprobăm odată şi-i dăm diferenţa. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat, urmând ca doamna Gîrbăceanu să mai facă o cerere. Cine este pentru? 18 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul consilier Spoială Slav Gheorghe). 

 

Punctul 50: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 10.000 lei, domnului Niculae Ion din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 51: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 6.000 lei, pentru Asociaţia Clubul Pensionarilor din 

Judeţul Giurgiu 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu nu ştiu cine sunt aceşti pensionari. Sunt cuiva ai 

lui domnu Cornea? Eu nu am nimic cu pensionarii, eu chiar dacă pierd voturile pe PMP 

nu mă interesează, dar generaţia nechezolului şi ţigărilor Carpaţi şi Naţionale, să 

terminăm. Stau toată ziua şi joacă cărţi domnii pensionari la clubul respectiv.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Eu zic să-i punem la muncă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu n-am nimic că e ziua pensionarilor. Pe timpul lui 

Ceauşescu pensionarii trebuiau să muncească nu să ciordească. Unii dintre ei, nu vreau 

să-i acuz pe toţi. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Sigur, domnul consilier Dinu a ridicat o 

problemă pe care o cunoaşte. Sigur chestiunea care se pune e de acordat şi pentru ce se 

acordă aceşti bani. Eu cred că suma este foarte mică, nu e nici o problemă de a se acorda 

aceşti bani, iar aceşti bani ajung la pensionari, nu-i dau nici pe băutură. Nu poţi să 

satisfaci o masă aşa mare, dar cei care sunt în fundaţie, asociaţie, persoanele care sunt 

incluse aici, sunt bine definite, sunt cu nume şi prenume. Noi am acordat an de an şi 

aceste ajutoare sunt binevenite pentru pensionari, dar sigur această sumă de 60 de 

milioane, e o sumă foarte mică în comparaţie cu nevoile lor. 

Eu susţin în continuare să se acorde aceşti bani pentru a-şi satisface cenrinţele de 

medicamente, haine şi alte nevoi. 
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Domnul consilier Dinu Ionel: Bravo! Aceşti 6.000 nu sunt pentru medicamente 

domnule Spoială. Aceşti bani sunt pentru altceva. Suntem în campanie electorală şi eu 

ştiu pentru ce se acordă aceşti bani. Nu facem campanie electorală pe banii Primăriei şi ai 

Consiliului Local. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Legătura dintre şedinţa noastră de 

Consiliu şi campania electorală nu o văd. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Dinu, vă rog să fiţi cuviincios! 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Dacă nu sunteţi de acord cu proiectul de 

hotărâre votaţi în consecinţă. 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? 1 vot împotrivă (domnul Dinu Ionel). Abţineri?  

 

Punctul 52: proiect de hotărâre privind aprobarea acord unui sprijin financiar 

în sumă de 2.000 lei, doamnei Badârcea Marieta din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 53: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii cu un an a 

valabilităţii Convenţiei cu Fundaţia „DIN DRAGOSTE PENTRU OAMENI” 

Giurgiu, pentru susţinerea unor servicii sociale la nivelul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 54: proiect de hotărâre privind aprobarea acordarea unui sprijin 

financiar în sumă de 5.540 lei, doamnei Grigore Iuliana din Giurgiu  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 
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Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Singura chestie, să se facă o modificare, 

nu 5,540 ci 5.540 lei. E o virgulă, se înţelege că se dă 5 lei. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 55: proiect de hotărâre privind aprobarea acordarea unui sprijin 

financiar în sumă de 10.000 lei, domnului Ciortan Marius Iulian din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 56: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini şi instrucţiunilor pentru organizarea şi desfăşurarea 

procedurii de concesionare prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 6,00 

mp., situat în municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 57: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la 

contractul de concesiune nr.6.615/01.04.2009, încheiat între S.C. Administraţia 

Zonei Libere Giurgiu S.A. şi Consiliul Local al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 1 abţinere (domnul Spoială Slav Gheroghe). 

 

Punctul 58: proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului contractului de 

delegare de gestiune a Serviciului de transport public local de persoane prin 

curse regulate în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Spoială Slav Gheorghe). 

 

Punctul 59: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de acordare a 

unui sprijin financiar Asociaţiilor de proprietari din Municipiul Giurgiu, în 

vederea igienizării subsolurilor 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. Dl. consilier Cepraga propune să se menţioneze următoarele: să se condiţioneze 

achitarea contravalorii lucrărilor de igienizare cu realizarea lucrărilor de refacere, 

scurgeri, etc. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Daţi-mi voie, că sunt trecute undeva. Este un 

contract tripartit. Dacă observaţi la art.5, pe lângă partea de urgenţă, necesitate, până la 

urmă e pe un caz de necesitate. Cei de la Serviciul pentru Situaţii de Urgenţă din cadrul 

Primăriei, împreună cu Apa Service, împreună cu viceprimarul Popazu, au mers şi au 

verificat starea şi tot ce se întâmplă. Este o situaţie de 30-40 de ani, în foarte multe 

blocuri vechi construite în anii 60, 70, marea majoritate în cartierul Tineretului care sunt 

cu apă la subsol de zeci de ani. 
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S-a văzut clar că nu au posibilitatea financiară să susţină curăţarea şi după ce au 

terminat curăţarea, cel de la parter care e certat cu legea, a spart repede când îi ieşea lui în 

casă sau se întâmpla ceva, datorită proastei întreţineri a sistemului de evacuare şi iar 

spărgeau şi nu mai venea nimeni să mai dea bani. Lasă că dacă a spart ăla de la parter, să 

intre la el, pe principiul acesta. 

Dacă aţi observat criteriile de acordare a sprijinului financiar: „pentru a beneficia 

de sprijin financiar din partea Primăriei municipiului Giurgiu este necesar a fi îndeplinite 

următoarele criterii: blocul, scara să facă parte dintr-o formă asociativă de proprietari sau 

să existe acordul a cel puţin jumătate plus unu din numărul proprietarilor privind 

solicitarea.” 

Nu toate scările de bloc, într-un bloc sunt înregistrate şi sunt la o asociaţie de 

locatari şi sunt cazuri în care trei scări din bloc sunt într-o formă asociativă, iar scara 

patru care comunică cu toate celelalte nu are o formă asociativă. A le face celor trei scări 

şi a nu veni aici, e zero. Asta înseamnă că am da posibilitatea şi acelor scări unde pe baza 

unui tabel cu jumătate plus unu din numărul proprietarilor şi cu împuternicirea unei 

persoane, să beneficieze şi aceştia. 

Solicitarea sprijinului financiar acordat de administraţia publică locală să fie 

adoptată în Adunarea Generală sau cu acordul jumătate plus unu din numărul 

proprietarilor, să desemneze şi să mandateze o persoană care să-i reprezinte în derularea 

contractelor şi să-şi ia obligaţii în numele lor, să fie respectate condiţiile privind destinaţia 

sprijinului financiar – evacuarea apei menajere. Solicitantul, articolul următor, aici sunt 

condiţiile de eligibilitate, solicitantul are obligaţia de a efectua pe cheltuiala proprie 

lucrările de reparaţie a instalaţiilor aflate la subsolul blocului care au determinat 

inundarea subsolului. 

Să ştiţi că am purtat discuţii cu toate asociaţiile din zona respectivă, cu persoanele 

din zona respectivă, nu sunt costuri foarte mari ca să repari o ţeavă la subsol unde s-a 

spart sau să remediezi o spărtură. În general pe canalizarea menajeră se întâmplă lucrul 

acesta, nu trebuie înlocuit tot sau refăcut tot, în zona care s-a spart voit ca să se scurgă la 

subsol. După ce se finalizează această acţiune de igienizare, de curăţenie, de scoatere a 

apei şi a dejecţiilor menajere de la subsol, tot această firmă care va face lucrarea şi care 

este într-un contract tripartit: Primărie, asociaţie şi persoana juridică respectivă, face şi 

aducţiunea sau deversarea de la subsol către canalizarea oraşului . 

Mai departe spune: Primăria acordă un sprijin financiar asociaţiilor în sumă totală 

de 3 miliarde 860 de milioane. Cum se decontează aceste sume? Sunt nişte regulamente şi 

ei trebuie să vină, aceste societăţi şi se decontează la nişte tarife impuse de noi. Adică 

0,90 de lei pe m
3
 de apă evacuată cu pompa şi 29 de lei pe m

3
 pentru deşeuri grosiere 

evacuate cu vidanja. Am discutat cu domnul director de la Apa Service, pentru faptul că 

aceste asociaţii de locatari au plătit canalul, nu mai trebuie Apa Service să le ia alţi bani. 

Drept urmare, evacuarea fie în canalizare, fie direct, unde sunt grosier, fie direct la staţia 

de epurare se va face gratuit, dar costul de ridicare şi de tot... Ei trebuie să deconteze 

acestea în baza unor documente: situaţia de lucrări şi volumul de apă, deşeuri vor fi 

verificate de o persoană împuterncită din Primăria municipiului Giurgiu. Şi dacă 

observaţi la început, tot o persoană din Primăria Giurgiu va face şi verificarea la început. 

Adică va măsura subsolul blocului să ştim o situaţie estimativă. Doar după ce se 
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finalizează subsolul şi asociaţia respectivă îşi repară, atunci se face decontarea direct 

către furnizor. 

Aici mai spune că Comisia de evaluare poate solicita orice documente pe care le 

consideră necesare. Comisia de analiză solicită şi documentele şi va propune Consiliului 

Local acordarea de sprijine financiare precum şi cuantumul acestora pentru fiecare 

solicitant în parte. Deci, noi nu stăm să le decontăm, fiecare lucrare după ce se va încheia 

va face obiectul unei hotărâri de Consiliu de sprijin financiar. Noi aprobăm un volum 

maxim de lucrări, nişte costuri şi o valoare totală şi o formă de decontare. După ce se fac 

lucrurile acestea fiecare asociaţie va veni la Primărie şi va depune cererea cu toate 

documentele care sunt şi noi aprobăm prin şedinţă de Consiliu suma respectivă. Automat 

nu vom da asociaţiilor care nu vor face şi reparaţiile, ar trebuie să aibă un document din 

partea reprezentantului Primăriei care să fie la dosar şi care să spună că este în regulă 

subsolul, s-a curăţat. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Când? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acestea se fac înainte de a veni a doua oară în 

comisie, în şedinţă. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Trebuie să vină cu procesul verbal că 

instalaţia este în regulă. Nu scrie pe nicăieri, nu e condiţionat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu scrie, dacă vreţi o spunem şi explicit. Dar 

spune în art.6, face lucrarea şi după aceea vine după bani. Solicitanţii au obligaţia de a 

efectua pe cheltuiala proprie lucrările de reparaţie la instalaţii. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Să nu vină dacă nu e făcută. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, nu-i aprobăm. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Trebuie să vină cu ceva, să scrie undeva. 

El ştie că dacă vine să-i dau banii trebuie să aibă procesul verbal de refacerea instalaţiei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Are obligaţia, putem s-o trecem. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Are efect şi asupra conductelor de 

încălzire şi a tuturor conductelor care sunt în subsol. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să înţeleg că dacă rup conductele de încălzire, le 

reparaţi dvs.? Este o condiţie trecută, nu ştiu dacă juridic trebuie s-o trecem imperativ. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Chestiunea care se pune e că trebuie 

trecută în mod imperativ condiţia, care e corectă, condiţia ca acea asociaţie de locatari 

care execută nişte lucrări, să aibă lucrările bine definite în program cu ce a făcut. După 

părerea mea, documentul care va rezolva problema fără nici o discuţie este un proces 

verbal simplu din care să reiasă ca a fost reparată partea de la subsol. Asta este o măsură 

absolut corectă, legală şi normală, nu e nici o problemă la chestia asta. Propunerea 

domnului Cepraga mi se pare pertinentă şi corectă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Putem trece ca reprezentantul Primăriei în procesul 

verbal să consemneze că a fost şi reparată şi la finalizarea lucrării a fost reparată. Poate să 

fie şi articol în recepţia pe care o semnează. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În proiectul de hotărâre trebuie trecut în 

mod expres un articol... 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier vă garantez că atunci când vom 

veni cu acordarea sprijinelor veţi găsi acest imperativ, în procesul verbal făcut de 

Primărie ca s-a finalizat.... 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Păi nu, în proiectul de hotărâre trebuie 

trecut domnule primar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În art.6 spune că trebuie să-şi facă, deci eu nu-i 

decontez. 

Domnul secretar Roşu Petre: Eventual putem trece: nerespectarea obligaţiei atrage 

neacordarea sprijinului. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Sigur, sigur. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cam câte blocuri sunt în situaţia asta? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Foarte multe. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sursa de inundare, apa de unde? 

Domnul primar Barbu Nicolae: De la canalizare. La art. 6 se mai trece un alineat: 

nerespectarea acestei obligaţii atrage neacordarea sprijinului. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

amendamentul propus de domnul secretar. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 60: proiect de hotărâre privind aprobarea înregistrării Municipiului 

Giurgiu pe paginile web ale programelor finanţate direct de Comisia Europeană 

în vederea obţinerii codului PIC (PIC – Personal Indentification Code) online a 

aplicaţiilor pentru proiecte internaţionale 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi a 

Statului de Funcţii ale Direcţiei Poliţiei Locale a Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Am înţeles că s-a făcut o nouă organigramă propusă 

de acest proiect de hotărâre, am înţeles că vor fi disponibilizaţi un număr de poliţişti din 

cadrul Poliţiei Locale. Mai devreme domnul primar invoca un articol din lege în care un 

poliţist revine la 1000 de locuitori. Acum eu vreau să pun o întrebare: cei care fac munca 

de birou şi nu fac munca din teritoriu sunt luaţi în consideraţie ca şi reprezentanţi ai 

acelor locuitori ai Giurgiului? Adică unul din birou răspunde de 1000 de locuitori? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Am înţeles întrebarea dvs.. Legea nu este explicită 

în acest punct, nu face distincţie, ei toţi au şi cei care lucrează la birou, au statut de 

funcţionari publici şi poliţist local, au toţi ţinută, deci au acelaşi statut ca şi poliţiştii. Ca 

să nu avem probleme cu câţi oameni vor merge afară, s-au desfiiţat toate posturile 

vacante şi s-au desfiinţat două posturi de şef birou şi unul de şef serviciu, în rest am 

păstrat intact tot personalul care lucrau. Să ştiţi că legea nu este explicită atunci când vine 

în discuţie de numărul total de bugetari într-o instituţie.  

Să ştiţi că şi cei care erau măturători stradali şi cei care lucrau la spaţii verzi erau 

trecuţi tot la personal bugetar şi din această cauză toate primăriile din ţară au trecut  la 

externalizarea serviciilor proprii care le aveau organizate sub formă de direcţie şi i s-a 

încărcat costul cu aproape 35-40% fiindcă înfiinţând societăţi comerciale cu acei oameni 

care să ne facă acelaşi serviciu care-l făceam înainte în cadrul direcţiilor 24% din TVA că 

a devenit societate comercială trebuie să-l decontăm suplimentar, salariile dumnealor nu 

mai respectă criteriile personalului bugetar şi s-au dus în sistemul privat şi atunci salariul 

minim la o persoană cu studii superioare este o dată şi jumătate salariul minim pe 

economie ceea ce în bugetar nu este. Au AGA, au CA-uri, au profit şi adunate toate 

acestea au umflat mai mult costurile administraţiei locale. Nu este doar problema 

Giurgiului, este o problemă a tuturor. La ultima întâlnire a Asociaţiei Municipiilor am 

vorbit cu Ministerul Administraţiei – MADR-ul, Ministerul Dezvoltătii şi l-am rugat să 

găsească o sursă şi exact cum spunea domnul primar de la Brăila, să remunicipalizăm 

serviciile fiindcă noi le-am externalizat şi am cheltuit pentru asta şi plătim pentru asta. 

Doamna consilier Dinu Cristina Elena: Dar nu-şi pierde nimeni locul de muncă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu-şi pierde decât 3 persoane, şefii da. Ei sunt 

funcţionari publici şi vor intra în sistemul legiferat pentru funcţionari publici, sunt la 

dispoziţie.. 

Doamna consilier Dinu Cristina Elena: Nu putem să-i repartizăm într-un serviciu, 

direcţie? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă avem disponibil. 

Doamna consilier Dinu Cristina Elena: Doar în situaţia aceasta, la acest moment. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doar în situaţia aceasta. Am amânat acest punct de 

pe ordinea de zi pentru faptul că până la momentul intrării în şedinţă nu aveam avizul de 

la ANFP, în acest moment la ora unu l-am primit, avizul are numărul şi vreau să se 

consemneze, 38713 şi care acordă aviz favorabil acestei organigrame, deci avem şi 

documentul care să valideze. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar am înţeles că instituţia pe care dvs. 

aţi invocat-o şi-a dat acel aviz, evident că este o instituţie care aparţine guvernului 

României. Se vorbeşte mult mai des pentru înfiinţarea locurilor de muncă, iată că vine 

momentul pentru un Minister al Administraţiei şi Internelor în care ia o decizie fără 

precedent într-o perioadă de criză, într-o perioadă când infracţionalitatea a crescut fără 

precedent, într-o perioadă când copii sau tinerii se droghează în parcurile din România şi 

din Bucureşti, se fură coşuri de gunoi, aşa cum spuneţi dvs. şi noi desfiinţăm posturi de la 

Poliţia locală? În loc să mărim numărul locurilor de munsă, noi le desfiinţăm? Eu nu vă 

acuz pe dvs, dvs. aplicaţi o lege pe care guvernul din care faceţi şi dvs. parte, astăzi o 

puneţi în executare. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Greşiţi domnule Dinu şi îmi pare rău să vă spun şi 

mare greşeală faceţi, să ştiţi că guvernul pe care-l reprezentaţi a dat legea din 2010. 

Domnul consilier Dinu Ionel: PMP-ul e un partid nou, în 2010 era PSD-ul cu PDL-

ul la guvernare, domnule primar. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini şi instrucţiunilor pentru organizarea şi desfăşurarea 

procedurii de concesionare prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 

135,00 mp., situat în municipiul Giurgiu, adiacent strada G-ral H.M. Berthelot, 

nr.2 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Am rugămintea, mai avem un material, este un 

strigăt aici, este vorba de Centrala Termică Giurgiu S.A.. Este domnul director aici, ne-a 

făcut o informare şi ar trebui să ne uităm peste ea şi să ne spună despre ce e vorba pentru 

că aşa cum trage dumnealui concluzia, situaţia actuală a fdost atinsă gradual, ea 

nemaiputând fi ignorată şi este necesară adoptarea unor măsuri ferme de către acţionar. 

Domnul Gacichevici Marin: Datorită lipsei obiectului de activitate s-a ajuns la nişte 

datorii atât la furnizori de pe vremea când se putea lucra cât şi la Finanţele Publice, drept 

pentru care avem o executare silită pe o valoare de 74.554 lei, 105.188 lei este întreaga 

sumă pe care o datorăm bugetului de stat. Am încercat să ne găsim singuri de lucru în 

sensul că am încercat să contractăm cu asociaţiile de locatari diverse lucrări de distribuţie 

pe orizontală a apei reci, a încălzării, dar prea mare succes nu am avut. Avem câteva 

contracte, câteva mici lucrări care nu pot acoperi din necesarul nostru. Personalul este 

redus la minim, avem chiar o... 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Ce structură aveţi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta vroiam să întreb şi eu. 

Domnul Gacichevici Marin: Suntem 10 persoane, un contabil, la Serviciul tehnic o 

persoană, la contracte o persoană şi un şef de atelier. În prezent mai avem trei productivi 

direct. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Câţi tesa şi câţi productivi, domnule director? 

Domnul Gacichevici Marin: Muncesc 3. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să înţeleg că 3 muncesc şi 7 dau cu mapa. 

Domnul Gacichevici Marin: Am avut mai mulţi, dar neavând de lucru a trebuit să 

reducem. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi domnule director dacă aţi dat oamenii afară că 

nu aţi avut de lucru, de ce nu aţi dat şi tesa? Ce vă trebuie la contracte un om? Ce vă 

trebuie încă un director adjunct? Este o societate comercială care se bazează pe legile 

economiei de piaţă, aceste legi spun clar, ai activitate, ai profit, plăteşti salarii, nu, iei 

decizii. Eu nu vreau să intru în amănunte în care să cer şi grila de salarizare a fiecăruia, că 

e aprobată de noi. 

Era bine să lăsăm această informare, o citea fiecare consilier. Ştiţi de ce s-a 

înfiinţat societatea pe care o reprezentanţi? Pentru faptul că nu aveam o certitudine şi era 

o instabilitate la Global Energy Production. Eram în faza în care nu semnasem contractul 

cu GEP, eram cu SCUT-ul şi el trecea prin perioade grele. Această societate a fost 

înfiinţată să preia în administrare şi să evidenţieze tot activul care îl are Primăria, pe care 

l-am luat de la Consiliul Judeţean, tot ce înseamnă trasee, tot, tot şi să aibă grijă de ele. Şi 

greşeala noastră este că nu am avut surse să vă plătim acest serviciu pe care îl faceţi de 

administrare, dar asta nu înseamnă când aţi văzut, dar v-am dat ceva lucrări, v-am mai dat 

şi alte oportunităţi de a lua nişte lucrări. În momentul când aţi văzut că nu vă puteţi 

acoperi salariile celor de la Tesa din ce muncesc 3, 5 ,7 muncitori, trebuia să fie un 

semnal de alarmă al dvs., nu să veniţi acum în şedinţă de Consiliu sau să vină primarul să 

spună: domnule director vedeţi că o să aveţi o problemă cu fiscul şi nu o să aveţi certificat 

pe zero şi nici măcar hârtiile alea şi lucrările pe care vi le dă Primăria nu o să le puteţi să 

le luaţi că nu mai sunteţi eleigibili. Şi nu aţi luat o decizie, aţi mers în continuare şi luăm 

salariul. Acum nu v-aţi mai luat salariul. V-aţi luat salariul luna asta? 

Domnul Gacichevici Marin: Nu.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi cât mai staţi în continuare că nu o să vă luaţi? 

Domnul Gacichevici Marin: Iertaţi-mă ... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveţi drepturi, eu vă spun ce se va întâmpla, veţi 

avea drepturi de încasat că nu are o şansă. Eu vă spun, nu o să o rezolvăm şi nu vreau să 

vă impun eu, primar, fiindcă eu n-am eligibilitate, eu ca primar, are Consiliul şi Consiliul 

trebuie să spună: domnule director vă rog eu frumos să luaţi măsurile care se impun, că 

nu o să vină un consilier să vă spună dă-l afară pe ăla sau pe ăla. Să luaţi măsurile care 

trebuiesc şi să faceţi ca societatea să fie rentabilă. 

Domnul Gacichevici Marin: Iertaţi-mă dar nu poate fi rentabilă dacă nu avem de 

lucru. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar, aveţi salarii, domnule director. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Aţi spus că aţi avut de lucru, ce se întâmplă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Dinu, dânşii au dreparte pe o parte, pe o 

parte nu au. Au dreptate că a fost o societate care să existe în momentul în care SCUT-ul 

sau GEP-ul crează o problemă, să avem societatea care să preia activitatea. Cum o prelua-

o ca să ieşim dintr-o situaţie de criză şi i-am spus: dacă nu am făcut lucrurl acesta pentru 
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că nu s-a îndeplinit profeţia de a intra în faliment GEP-ul sau de a crea o problemă, dar nu 

ştiu cât o să mai ţină, o decizie nu a lor, personală ci o decizie conexă în care a intrat şi 

GEP-ul. Dvs. trebuia să găsiţi măsurile şi metodele ca să faceţi măcar pierderea mai mică. 

Asta însemna: rămânea un singur director că sunteţi inginer, luaţi 5-6 oameni, vă 

externalizaţi serviciul de contabilitate şi vorbeaţi cu cineva ca să nu mai plătiţi salariul de 

contabil, nu mai plătesc nu ştiu ce, îmi lucrezi şi mie, IPSV sau GSL-ul, tu care ai 

contabil, îţi aduc contabilitatea să mi-o lucrezi şi mie şi dacă vreodată am vreo lucrare iau 

pe cineva sau mă duc eu. Asta înseamnă o rentabilizare la nivelul unei societăţi. 

Domnul Gacichevici Marin: De acord. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Noi mergem în continuare pe pierdere cu această 

societate. Păi credeţi dvs. că aşa cum stă această societate cu pierdere, dacă mâine GEP -ul 

îmi spune că s-a blocat  şi mai pot să fac ceva, e zero societatea asta care noi am făcut-o, 

că are pierderi. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel:  Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Staţi domnule preşedinte, că avem un cetăţean care 

vrea să pună o întrebare domnului.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu s-a aprobat „Diverse” cu tot respectul pentru 

domnul Gherase, nu s-a aprobat diverse la început. Domnul Gherase trebuia să urmeze o 

procedură, să vină să spună că domnule am o speţă care ... Domnul Lascu Gherase e 

clientul Primăriei, a şi fost la mine în audienţă, dar trebuia să urmeze procedura, probabil 

domnul consilier nu a ştiut. Procedura este aşa: adresaţi o adresă Consiliul Local în care 

la şedinţa care vine solicitaţi să participaţi şi spuneţi şi speţa. 

Avem doi sărbătoriţi: domnul consilier Ciobanu George Daniel şi domnul consilier 

Cepraga Cornel Sorin. 

 

Şedinţa se încheie la ora 14
56

. 

 

 
 

 P R E Ş E D I N T E, 

 

          Ciobanu George Daniel                  SECRETAR, 
 

              Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 

 

                                 Stanciu Violeta 

 


